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سفر رفتن یا نرفتن ، 
مسئله این است؟!

در روز های اول شــیوع ویروس 
کرونــا توصیه همه مســئولان 
بهداشتی بر ماندن در خانه بود اما 
گویا شرایط کرونایی و تعداد مرگ 
و میرها آنچنان برای همه عادی 
شده است که این روزها مسئولین 
بر ســر رفتن یا نرفتن سفرهای 
غیر ضروری صحبــت به میان 
می آورند و ظاهرا ورشکستگی 
صنعت گردشگری را میخواهند 
با جان مردم جبران کنند ! اما در 
سراسر دنیا این مسئله با اعطای 
کمک هــای مالی بــه صنعت 
گردشگری و صنعت های مشابه 
حل شــده و به همین دلیل در 
بسیاری از کشورها توانسته اند با 
وضع قوانین بهداشتی و کمک به 
صنعت های متضرر از کرونا ، آمار 
مبتلایان به این ویروس منحوس 
و کشته شدگان ناشی از آن را به 

حداقل برسانند.
در روزهــای گذشــته برخی از 
مســئولین اظهار کرده اند که ، 
نباید نظام تصمیم گیری در حوزه 
سلامت به گونه ای رفتار کند که 
خانوارها را از سفر کردن منصرف 

کند. بلکه باید با  ....

کارشناس بازار سرمایه:

 تعادل بازار سهام
 نزدیک است

نادی قمی، کارشــناس بازار ســرمایه، ثبات 
شرایط در بازار ســهام را منوط به کنترل و به 
ثبات رســیدن مهمترین نماگر اقتصاد یعنی 

تورم دانست.
ولی نادی قمی، اظهار داشــت: ترکیب تورم و 
ناپایداری نماگرهای اقتصــادی با فضای ترس 
حاکم بر بازار سهام شرایطی را به وجود آورد که 
ســرمایه گذاران تمایل قبلی به ماندن در بازار 
سهام نداشتند و با بروز رفتار هیجانی به دارایی 

خود آسیب زدند.
وی با بیان اینکه این رفتار هیجانی طی ماه های 
قبل در سمت تقاضای خرید بود، افزود: سرمایه 
گذاران بدون توجه به قدرت سودآوری شرکت ها 

و صرفا بر مبنای...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

 استقبال شهر داکار از همکاری با اصفهان در گفت و گوی آنلاین شهردار با 
سفیر ایران در سنگال؛  

بیداری روابط به خواب رفته دو شهر 
شهردار اصفهان در گفت و گوی آنلاین با سفیر ایران در سنگال 

پیشنهاد نامگذاری میدانی به نام شهر اصفهان در داکار با 
نمادهای ویژه اصفهان را مطرح کرد و خواستار احیای روابط به 

خواب رفته این دو شهر خواهرخوانده بعد از سال ها شد. 
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، 

قدرت اله نوروزی در دیدار مجازی از طریق ویدئو 
کنفرانس با سفیر ایران در سنگال با اشاره به...

2 چهارشنبه| 19 شهریور 1399| 9 سپتامبر 2020 | 20 محرم 1442 | سال سوم| شماره 591|  صفحه اول

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,599,00010,761,000قدیم

سکه طرح 
11,051,00010,500,000جدید

5,700,0005,400,000نیم سکه

3,250,0003,050,000ربع سکه

1800,0001700,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,866,0004,599,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,121,8001,061,300 عیار

طلای آب شده 
4,867,0004,598,000نقدی

یک گرم طلای 
241,498,5001,415,000 عیار

سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان اصفهان از افتتاح  همزمان 68 طرح تعاونی 
به صورت ویدئو کنفرانس    با حضور معاون اول 
رئیس جمهورامروز چهارشنبه19 شهریور ماه 

خبرداد.
کامران کلانی با اعلام این خبر گفت: در راستای رعایت 
پروتکل های بهداشتی ابلاغ شــده از سوی ستاد ملی 
مقابله با  کرونا، 68 طرح تعاونی در اســتان اصفهان،با 
حضور استاندار و توسط اســحاق جهانگیری معاون 
اول رئیس جمهور از طریق تصویری و بصورت آنلاین 

افتتاح می شود.
وی همچنین گفت: در این برنامه از 20 تعاونی برگزیده 
استان در پانزدهمین جشــنواره تعاونی های برتر نیز 

تقدیر خواهد شد. 

  بهره برداری از 68 طرح تعاونی با ســرمایه 
گذاری 974 میلیارد ریال در استان اصفهان

کامران کلانی با اعلام این خبر گفت: از ســیزدهم تا 
نوزدهم شهریور ماه سال جاری به عنوان هفته تعاون نام 
گذاری شده است که استان اصفهان هرساله به همین 

مناسبت برنامه های متنوع و متعددی را اجرا می کند.
سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 

اصفهان گفت:  امسال 68 طرح تعاونی با سرمایه گذاری 
بالغ بر 97.4میلیارد تومان همزمان با هفته تعاون در 

استان اصفهان افتتاح می شود.

  اســتان اصفهان رتبه اول تعداد طرح های 
افتتاحی در هفته تعاون

وی همچنین گفت: بر اساس اعلام وزارت تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی، اســتان اصفهان در تعداد طرح های 
افتتاحی در هفته تعاون سال جاری رتبه اول کشور را 

کسب نموده است.

  ایجاد یک هزار و 443 فرصت شغلی در بخش 
تعاون استان اصفهان

این مقام مســئول با بیان اینکه یک هــزار و 443 نفر 
فرصت شغلی با افتتاح این طرح ها ایجاد خواهد شد 
افزود: این طرح ها با مشــارکت 5 هزار و 286 نفر و با 
سرمایه گذاری مستقیم 815میلیارد ریالی اعضابه بهره 

برداری می رسد.
سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
اصفهان همچنین گفت: در راستای تامین نیاز سرمایه 
اولیه این شرکت های تعاونی جمعاً 158 میلیارد ریال 
تسهیلات دریافت کرده اند که در مجموع 84 درصد 

سرمایه گذاری توسط اعضا و 16 درصد دیگر از طریق 
تسهیلات بانکی تأمین شده است.

آورده اعضا
درصد84

یتسهیلات دریافت
16

نی افتتاحینسبت آورده اعضا و میزان تسهیلات شرکت های تعاو

 طرح تعاونی در اصفهان  68  افتتاح ویدئو کنفرانسی

 میلیارد ریال در استان اصفهان 974طرح تعاونی با سرمایه گذاری  68بهره برداری از 

شهریور ماه سال جاری به عنوان هفته تعاون نام گذاری شده  نوزدهمتا  سیزدهمخبر گفت: از  کامران کلانی با اعلام این
 .متتتی کنتتتد اجتتترااستتتت کتتته استتتتان ااتتتفهان هرستتتابه بتتته ههتتتین مناستتتبت برنامتتته هتتتای متنتتتو  و متعتتتددی را 

طرح تعاونی با سترمایه گتذاری بتابر بتر  68امسال  ه کل تعاون، کار و رفاه اجتهاعی استان اافهان گفت: سرپرست ادار
 .تومان ههزمان با هفته تعاون در استان اافهان افتتاح می شود میلیارد97.4

 
 افتتاحی در هفته تعاوناستان اصفهان رتبه اول تعداد طرح های 

وی ههچنین گفت: بر اساس اعلام وزارت تعاون، کار و رفاه اجتهاعی، استان اافهان در تعداد طرح های افتتاحی در 
 .کسب نهوده است هفته تعاون سال جاری رتبه اول کشور را

 
 فرصت شغلی در بخش تعاون استان اصفهان 443ایجاد یک هزار و 

افتتاح این طرح ها ایجاد خواهد شد افزود: این طرح ها با  نفر فرات شغلی 443هزار و یک این مقام مسئول با بیان اینکه 
 .می رسداعضابه بهره برداری ریابی میلیارد 815و با سرمایه گذاری مستقیم نفر  286هزار و  5با مشارکت 

 
 

ههچنین گفت: در راستای تتامین نیتاز سترمایه اوبیته ایتن ه کل تعاون، کار و رفاه اجتهاعی استان اافهان سرپرست ادار
دراتد سترمایه گتذاری توست   84تسهیلات دریافت کرده اند کته در مجهتو  ریال میلیارد  158شرکت های تعاونی جهعاً 

 .دراد دیگر از طریق تسهیلات بانکی تأمین شده است 16اعضا و 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 از مجهو  طترح هتای افتتاحیتهگفت:  شهرستان به بهره برداری خواهد رسید؛ 20با بیان اینکه  این طرح های  در کلانی 
طترح در بختش 6، طترح در بختش اتنعت01،طرح تعاونی در بخش کشتاورزی 71،و حهل و نقل طرح در بخش خدمات 27

 .می نهایند طرح در سایر بخش ها فعابیت 5عهران و  در بخش طرح 2،مسکن
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

کلانی با بیان اینکه  این طرح های  در 20 شهرستان به 
بهره برداری خواهد رسید؛ گفت: از مجموع طرح های 
افتتاحیه 27 طرح در بخش خدمات و حمل و نقل،17 
طرح تعاونی در بخش کشــاورزی،10طرح در بخش 
صنعت، 6طرح در بخش مســکن،2 طــرح در بخش 

عمران و 5 طرح در سایر بخش ها فعالیت می نمایند.

افتتاح  68 طرح تعاونی در اصفهان
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درصد

توزیع طرح های تعاونی به تفکیک شهرستان

 امروز با حضور معاون اول رئیس جمهور به صورت ویدئو کنفرانسی انجام می شود؛



اقتصاد استان
02

یکشنبه 11 اسفند 1398  | شمـاره 454

ISFAHAN
N E W S

مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت

ISFAHAN
N E W S

    

مدیر آبفا منطقه جرقویه با بیان اینکه این 
منطقه دارای 235 کیلومتر خطوط انتقال 
آب می باشد که از این رقم 108 کیلومتر آن 
در منطقه شــهری و 127 کیلومتر در روستاها 
قرار دارد اعلام کــرد: 378  کیلومتر طول شــبکه توزیع آب در 
منطقه جرقویه اســت که 168 کیلومتر آن در محدوده شهرها و 
210 کیلومتر در روستاها اجرا شده است که با اجرای سیستم تله 
متری و تله کنترل این خطوط، آب شرب 19 هزار و 119 مشترک 
آب در شهرها و روستاهای منطقه جرقویه به صورت پایدار تامین 
می شود.جواد اسماعیلی تصریح کرد: در حال حاضر 98 درصد آب 

شرب این منطقه از طریق طرح آبرسانی اصفهان بزرگ تامین می 
شود و 2 درصد باقی مانده با استفاده از 4 حلقه چاه فعال تامین می 
گردد.وی بهره برداری از مخزن 2 هزار مترمکعبی در شهر نیک آباد 
را بسیار موثر در توزیع عادلانه آب در منطقه دانست و اظهار  داشت: 
احداث این مخزن نقش کلیدی در رفع افت فشار و بعضا قطعی آب 
در منطقه داشته است و با بهره برداری از این مخزن آب به صورت 

عادلانه میان مشترکین توزیع می شود .
اسماعیلی بااشاره به سرانه مخازن شهری در جرقویه عنوان کرد: 
در حال حاضر در چهار شــهر منطقه جرقویــه 10 باب مخزن با 
ظرفیت 10 هزار و 800 متر مکعب موجود است و در روستاها 14 

باب مخزن با ظرفیت  2500 متر مکعب در مدار بهره برداری قرار 
دارد.وی با بیان اینکه بخش هاي جرقویه علیا و سفلي با وسعتي در 
حدود 8 هزار و 500 کیلومتر مربع از فاصله حدود 50  کیلومتري 
جنوب شــرقي اصفهان شروع شــده و تا حدود 120 کیلومتري 
)روستاي حارث آباد( امتداد دارد، عنوان کرد: پراکندگی شهرها و 
روستاها، مانع از خدمات رسانی پایدار به مشتر کین نگردیده است 
و هم اکنون  بیش از 40 هزار نفر از ساکنان شهرها و روستاهای این 
منطقه از نعمت آب آشامیدنی سالم و بهداشتی بهره مند هستند.

مدیرآبفا جرقویه سرانه مصرف آب در این منطقه را در سال گذشته 
154 لیتر در شبانه روز اعلام کرد.

بهره برداری از مخزن 2 هزار مترمکعبی منطقه کویری جرقویه
با بهره برداری از مخزن 2 هزار مترمکعبی نیک آباد و اجرای سیستم تله متری و تله کنترل در  بیش از 600 کیلومتر شبکه توزیع و خطوط انتقال، 

آب شرب شهرها و روستاهای تحت پوشش منطقه کویری جرقویه به صورت پایدار تامین گردید. مریم یادگاری
خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
... توجــه به رکــودی کــه در بازار 
گردشگری کشــور به علت شیوع 
ویروس کرونا به وجود آمده اســت 
برنامه سفر همچنان در سبد خانوارها 
باقی بماند.  این مســئولین معتقد 
هستند که در کشــور ما نیز مانند 
بســیاری از کشــورهای پیشرفته 
میتوان از ســفر رفتن در شــرایط 
کرونایی حمایت کرد و درحال حاضر 
که شیوع کرونا همچنان ادامه دارد 
بازار گردشــگری می تواند خودش 
را همسو با شــرایط فعلی کرده و به 
احیای ســفر با اقدامات خاص این 
دوران بپردازد. به گونه ای که احیای 
سفر را به صورت امن و کنترل شده 
در کشور انجام دهد تا هم گردشگران 
داخلی از سفر لذت ببرند و هم فعالان 
حوزه گردشگری در چنین شرایطی 
از رکود خارج شــده و درآمد کسب 
کنند. اما آیا چنین حالتی امکان وقوع 
دارد؟ آیا در کشور ما زیر ساخت های 
لازم برای این تصمیمات فراهم است؟ 
چند سرویس بهداشتی بین راهی در 
کشــور وجود دارد که از تمام لحاظ 
بهداشت در آن رعایت شود؟ با وجود 
اینکه توصیه شده است  فرد مبتلا به 
کووید 19 از توالت و حمام مخصوص 
به خود استفاده نماید و در صورتی که 
بیمار از دستشویی و حمام مشترک 
با سایر افراد اســتفاده می کند، لازم 
اســت پس از هربار استحمام، فضا، 
و ســطوح تماس با مواد مناســب 
ضدعفونی شوند آیا چنین شرایطی 
در تمامی نقاط گردشــگری کشور 
قابل دستیابی است ؟ آیا نظارت های 
لازم بر هتل ها و رستوران ها و اغذیه 
فروشی ها می شود؟ اگر یکی از این 
مکان های گردشگری  ، بهداشت لازم 
را در شرایط کرونایی رعایت نکرد ، 
مردم به کدام مرجع قانونی میتوانند 
شکایت کنند؟ و آیا در همان لحظه و 
بدون هیچ فوت وقتی به شکایت آنها 
رسیدگی می شود؟ اینها سوالهایی 
است که در ابتدا مسئولین باید جواب 
آن را پیدا کنند و بعد توصیه به سفر و 
گردش خانوادگی کنند. برای این امر  
نباید تنها به جمله »همه اقامتگاه ها 
و اماکن تفریحی از نظر بهداشــتی 
به مکان های امنی تبدیل شده اند« 
اکتفا کرد؛ بلکه باید متولیان دولتی 
این بازار به نظــارت کامل و دقیق 
این مراکز بپردازنــد تا از ضدعفونی 
و پاک سازی شــدن آنها اطمینان 
حاصل کنند. برکسی پوشیده نیست 
که اقتصاد کشور ما در ماه های اخیر 
به دلیل کرونــا و تحریم ها و عوامل 
داخلی ضررهای زیادی دیده است و 
تنها دلالان و سفته بازان هستند که 
در این میان سود کرده اند. اما افول 
اقتصادی متاثر از شیوع بیماری کرونا 
همچنان ادامه دارد و برای جلوگیری 
از تعمیق بحران های جدی اقتصادی 
در ابتدا باید چــاره ای برای رفع این 
بیماری اندیشید؛ در غیر این صورت 
بعید به نظر می رســد که اقتصاد بار 
دیگر به شــکل قبلی خود باز گردد 
حتی با توصیه به سفرهای خانوادگی!

اقتصاد استان
02

چهارشنبه 19 شهریور 1399  | شمـاره 591

ISFAHAN
N E W S

اصفهان درصدد ثبت باشگاه یونسکو
رییس اتحادیه صنایع دستی استان اصفهان گفت: تا یک ماه آینده باشگاه یونسکو اصفهان فعالیت خود را با 

هدف خدمات رسانی به فعالان حوزه صنایع دستی آغاز می کند.
عباس شیردل رییس اتحادیه صنایع دستی اســتان اصفهان گفت: با توجه به این مهم که 70 درصد از 
صنایع دستی ایران در اصفهان تولید می شود جهت کاهش آسیب های ناشی از صادرات و فروش موفق 

این محصولات درصدد ثبت باشگاه یونسکو در اصفهان هستیم. او ادامه داد: پایگاه اصلی باشگاه یونسکو در 
پایتخت بنا نهاده شده است و امیدوار هستیم تا یک ماه آینده باشگاه یونسکو اصفهان نیز فعالیت خود را جهت 

خدمات رسانی به فعالان حوزه صنایع دستی آغاز کند. رییس اتحادیه صنایع دستی استان اصفهان با اشاره به اهمیت 
ثبت صنایع دستی در حوزه بین المللی عنوان کرد: با ثبت باشگاه یونسکو اصفهان می توانیم برند های صنایع دستی اصفهان 

را در یونسکو به ثبت برسانیم، یکی از علت های کپی برداری از صنایع دستی ایران و اصفهان توسط دیگر کشور ها ثبت نشدن این هنر در دو 
سطح ملی و بین المللی است. شیردل بیان کرد: متاسفانه حمایت لازم از تولید کنندگان و فروشندگان صنایع دستی انجام نمی شود که همین 
موضوع باعث ضرر و زیان بسیاری به هنرمندان فعال در اصفهان شده است، اخبار ناراحت کننده ای به دست ما می رسد که سایر کشور ها درصدد 

ثبت هنر های ما هستند و این نشان می دهد که می بایست جهت حفظ هنر و فرهنگ ایرانی شاهد تلاش بیشتری از مسئولان مربوطه باشیم.

امدادرسانی نجاتگران هلال احمر اصفهان به ۱۹2 حادثه دیده
معاون امــداد و نجات جمعیت هلال احمر اســتان اصفهان گفت:نجاتگــران جمعیت هلال 
احمر استان اصفهان در هفته دوم شــهریور در 83 تیم عملیات امدادی به 192 حادثه دیده 

امدادرسانی کردند.
داریوش کریمی معاون امداد و نجات جمعیت هلال احمر استان اصفهان گفت: هفته گذشته 

192 آسیب دیده ناشی از 77 حادثه در این مدت از خدمات امدادی هلال احمر استان اصفهان 
بهره مند شــدند و حوادث جاده ای با 42 حادثه همچنان بیشترین آمار را به خود اختصاص داده 

است.
داریوش کریمی افزود: در این مدت 42 مورد حادثه جاده ای، 16 مورد حادثه شــهری، شــش مورد حادثه 

صنعتی و کارگاهی، هفت مورد خدمات حضوری، چهار مورد حادثه ســاحلی و دو مورد حادثه کوهستان به وسیله 
نیرو های امدادی جمعیت هلال احمر استان پوشش داده شده است.

او گفت: 247 نفر نیروی این جمعیت در قالب 83 تیم عملیاتی با به کار گیری 77 دستگاه خودروی امدادی و همراه داشتن 
تجهیزات لازم امدادی در عملیات ها خدمات رسانی کردند.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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در گام نخست برای 
تقویت روابط شهرهای 
اصفهان و داکار میدانی 
به نام اصفهان در شهر 
داکار نامگذاری شود 
و در صورت امکان در 
این میدان از نمادها و 

هنرهای شهر اصفهان 
استفاده شود

به گزارش اداره ارتباطات 
رســانه ای شــهرداری 
اصفهان، قدرت اله نوروزی 
در دیدار مجازی از طریق 
ویدئو کنفرانس با ســفیر 
ایران در سنگال با اشاره به 
اینکه شهرداری اصفهان 
طی سه سال اخیر روابط 
مطلوبی با شــهرها و ملل مختلف داشته 
است، اظهار کرد: شــرایط کرونایی ما را 
با مشکلات زیادی مواجه کرده است اما 
می توان از طریق سفرا، روابط شهرداران 

را تقویت کرد. 
وی ادامه داد: در گام نخست برای تقویت 
روابط شهرهای اصفهان و داکار میدانی به 
نام اصفهان در شهر داکار نامگذاری شود و 
در صورت امکان در این میدان از نمادها و 

هنرهای شهر اصفهان استفاده شود.  
شهردار اصفهان با اشاره به اینکه امسال 
شــعار داکار »داکار؛ شــهر تمیز« است، 
گفت: اصفهان از نظر نظافت شــهری در 
ایران و به نوعی در جهان زبانزد اســت و 
سازمان پســماند شــهرداری اصفهان، 
آمادگی دارد در این خصوص با شهر داکار 

همکاری هایی داشته باشد. 

   فرصت هتل سازی در داکار
وی با بیان اینکــه در گام بعــدی برای 
گسترش روابط اصفهان و داکار دعوت نامه 
ای برای شهردار این شهر و سفیر ایران در 
سنگال ارسال خواهد شد تا برای توافقات 
بیشتر در اصفهان حضور یابند، اظهار کرد: 
اصفهان و داکار توان اجرای فعالیت های 
فرهنگی و اقتصادی مشترک دارند و رشد 
اقتصادی سنگال، فرصت های اقتصادی 

زیادی را برای ما فراهم می کند.
نوروزی به فرصت هتل ســازی در داکار 
اشــاره و تصریح کرد: شهرداری اصفهان 
آمادگی دارد بــرای فعالیت در این مورد، 

با هتل ســازان و فعالان بخش خصوصی 
اصفهان وارد گفت و گو و همکاری شود.  

   پنجاهمین سالگرد روابط ایران و 
سنگال در اردیبهشت ماه 

وی با اشاره به پنجاهمین سالگرد روابط 
ایران و ســنگال در اردیبهشت ماه سال 
آینده، افزود: شهر اصفهان هم آمادگی دارد 
به عنوان خواهرخوانده داکار، رویدادی در 

این خصوص برگزار کند.  
شهردار اصفهان ادامه داد: این رویداد می 
تواند آغاز فصل جدید ارتباط بین دو شهر 
اصفهان و داکار باشــد؛ همانگونه که در 
یکصدمین سالگرد روابط ایران و سوئیس، 
اصفهان اخیرا طی دو روز میزبان وزیر امور 

خارجه سوئیس و هیئت همراه بود.
وی خطاب به سفیر ایران در سنگال ضمن 
قدردانی از همکاری های سفارت ایران در 
این کشور برای افزایش ارتباطات اصفهان 
و داکار گفت: با افزایش این مساعدت ها 
می تــوان خواهرخواندگــی اصفهان و 
 داکار که ســال ها به خــواب رفته بود را 

بیدار کرد.

   یشنهادهای شهردار اصفهان مورد 
استقبال شهردار داکار

در این نشســت، محمدرضا دهشیری، 
ســفیر ایران در ســنگال نیز با اشاره به 
اینکه داکار یکی از شهرهای جذاب برای 
توریست های فرانسوی است، اظهار کرد: 

این شهر دارای پتانســیل ویژه در زمینه 
پزشکی در غرب آفریقا است. 

وی با اشاره به پیشنهاد شهردار اصفهان 
به شــهرداری داکار برای تبدیل پسماند 
به کمپوســت گفت: این پیشنهاد مورد 
اســتقبال شــهردار داکار قــرار گرفت.  
همچنین در خصوص پیشنهاد بازسازی 
میدانی به نــام اصفهان در شــهر داکار، 
بهتر اســت این میدان با سبک معماری 
اصفهان که نمادی از این شهر داشته باشد، 
بازسازی و به نام این شهر هم نامگذاری 

شود.
وی افزود: خواهرخواندگــی اصفهان با 
داکار از ســال 2009 مطرح شد و اکنون 
امیدواریم با فعال شدن روابط، الگویی برای 
خواهرخواندگی داکار با دیگر شهرهای 
ایران و همچنین خواهرخواندگی اصفهان 

با دیگر شهرهای سنگال فراهم شود.
دهشیری که نویسنده کتاب دیپلماسی 
شهری است، به توانایی شهرها برای انجام 
فعالیت های خارج از تــوان دولت ها در 
روابــط دیپلماتیک اشــاره و اظهار کرد: 
50امین سالگرد روابط ایران و سنگال در 
اردیبهشت ماه سال آینده برگزار می شود 
که یکی از برنامه های این سالگرد، فعال 

سازی خواهرخواندگی هاست.    
وی با اشاره به شعار »داکار؛ شهر تمیز«، 
گفت: شــهردار داکار آمــاده همکاری 
با اصفهان در زمینه پســماند اســت و از 
پیشــنهاد شــهرداری اصفهان در این 

خصوص استقبال کرده است.  
سفیر ایران در ســنگال ادامه داد: یکی از 
پیشنهادات شهردار اصفهان برای توسعه 
روابط اصفهــان و داکار، ایجــاد کریدور 
اقتصادی بین دو شهر خواهرخوانده بوده 
است که در بخش های مختلف سنگال 
این ظرفیت را دارد. یکــی از حوزه های 
پیشــنهادی به اصفهان برای مشارکت، 
هتل سازی در داکار است چراکه در سال 
2022 المپیک جوانــان در داکار برگزار 

می شود. 

   سالن اجلاس سران اصفهان کم 
نظیر است

در این نشست، علیرضا سالاریان، مسئول 
نمایندگی وزارت امور خارجه در اصفهان با 
بیان اینکه اصفهان ظرفیت مناسبی برای 
تعاملات فرهنگی و دیپلماســی عمومی 
دارد، اظهار کرد: وزارت امور خارجه برای 
وصل کردن حلقه ارتباطی اصفهان و داکار 

آماده هرگونه تعامل و همکاری است.
وی با اشــاره به حضور وزیر امور خارجه 
سوئیس در شــهر اصفهان و تعبیر وی از 
اصفهان با عنــوان »مروارید خاورمیانه« 
اظهار کرد: آوازه اصفهــان نیاز به تبلیغ 
ندارد و با اجرای پروژه هایی همچون سالن 
اجلاس سران در این شــهر که به گفته 
سخنگوی ســابق وزارت امور خارجه کم 
نظیر است، این شــهر ظرفیت های لازم 

برای تعامل با جهان را دارد.

 استقبال شهر داکار از همکاری با اصفهان در گفت و گوی آنلاین شهردار با سفیر ایران در سنگال؛  

بیداری روابط به خواب رفته دو شهر
شهردار اصفهان در گفت و گوی آنلاین با سفیر ایران در سنگال 
پیشنهاد نامگذاری میدانی به نام شــهر اصفهان در داکار با 
نمادهای ویژه اصفهان را مطرح کرد و خواستار احیای روابط به 

خواب رفته این دو شهر خواهرخوانده بعد از سال ها شد. 

      یکی از پیشنهادات شهردار اصفهان برای توسعه روابط اصفهان و داکار، ایجاد کریدور اقتصادی بین دو شهر خواهرخوانده بوده است که در بخش های مختلف سنگال 
این ظرفیت را دارد

اخبار اصفهان
گـــزارش
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پذیرش دانشگاه علمی وکاربردی  متناسب 
با نیازهای محیطی تعریف شده است

تفاهم نامه ای که در حوزه شهری بین دانشگاه 
جامع علمی کاربردی و شورای شهر اصفهان 
منعقد شد، نشان دهنده کارکرد اجتماعی این 

دانشگاه است.

احمدرضا پیش بین معاون فرهنگی دانشجویی دانشگاه جامع علمی کاربردی 
در طی سفر به اصفهان و امضای این تفاهم نامه تصریح کرد: قرار نیست دانشگاه 
جامع علمی کاربردی یک دانشــگاه جدای از اجتماع و جدای از واقعیت هایی 
باشد که نسل جوان با آن مواجه است و ما در درون دانشگاه سعی کرده ایم که 
این قابلیت ها و تفاوت ها را ببینیم.پیش بین خاطرنشان کرد: ما بیش از پنج هزار 
کد رشته محل در دانشگاه جامع علمی کاربردی داریم که متناسب با نیازهای 
استان ها تعریف شده است، پذیرش ما در این دانشگاه بومی و متناسب با نیازهای 

محیطی تعریف شده است.
وی تاکید کرد: طی 20 سال اخیر تعداد دانشگاه ها بسیار توسعه پیدا کرده و 
این توسعه کمی زمانی بر اساس شاید یک موج، شرایط و الزامی را ایجاد کرد اما 
امروز ما دیگر با این شرایط مواجه نیستیم.معاون فرهنگی دانشجویی دانشگاه 
جامع علمی کاربردی گفت: بسیاری از دانش آموختگان در دوره های تحصیلات 
تکمیلی از بیکاری گله مند هستند، بالاترین نرخ بیکاری را در مقاطع دکتری و 
ارشد داریم زیرا فرهنگی بر ما غالب شده است که رفتارهای اجتماعی خاصی 
را دیکته می کند.پیش بین اظهار کرد: آموزش و پرورش بیان کرده که تلاش 
می کنیم دانش آموزان به سمت رشــته های مهارتی بروند اما در کنکور سال 
98 بیش از دو سوم کسانی که در رشته های مهارتی بودند به سمت رشته های 
نظری رفتند و این یک ضایعه است.وی ادامه داد: از طرف دیگر در برنامه ششم 
توسعه الزامی که تعریف کردند این است که 30 درصد دانشجویان ما باید در 
نظام مهارتی باشند و این یک الزام قانونی است، امسال نیز سال آخر برنامه ششم 

توسعه است اما ما کمتر از 50 درصد به این هدف رسیده ایم.

 معاون وزیر راه و رئیس سازمان راهداری
 وحمل ونقل جاده ای کشور مطرح کرد

اقتصادی کردن صنعت حمل و نقل جاده ای 
یعنی توجه به معیشت رانندگان

معاون وزیر و رئیس سازمان راهداری وحمل 
ونقل جاده ای کشــور گفت: اقتصادی کردن 
صنعت حمل ونقل یکی از سیاست های اصلی 
وزارت راه و شهرسازی و سازمان راهداری وحمل ونقل جاده ای است. 

عبدالهاشم حسن نیا در نشست هم اندیشی که با اصناف حمل و نقل کالا و مسافر 
این استان برگزار شد، اظهار داشت: استان اصفهان به عنوان یکی از قطب های 
صنعت حمل ونقل کشور در زمینه کالا و مسافر به شمار می آید و لذا هم اندیشی 
با تشکل های صنفی و شنیدن خواسته های آنها به بهبود وضعیت حمل ونقل 

کشور کمک شایانی خواهد کرد.
وی با حضور در جمع اصناف حمل و نقل استان و بررسی دغدغه ها و مشکلات 
صنعت حمل ونقل کالا و مسافر استان اصفهان به عنوان یکی از استانهای مهم 
حمل و نقلی کشور اظهار داشت: تلاش مجموعه وزارت راه و شهرسازی و سازمان 
راهداری وحمل ونقل جاده ای کشور اقدام در جهت اقتصادی کردن صنعت حمل 

ونقل و معیشت رانندگان فعال در این بخش است.
حسن نیا تصریح کرد: بسیاری از راهکارهایی که در نشست های هم اندیشی در 
استان هایی نظیر اصفهان مطرح می شود، در دستور کار وزارت راه وشهرسازی و 
سازمان راهداری قرار می گیرد. وی گفت: نظارت جامع و کامل بر حمل ونقل کالا 

یکی از دغدغه های مشترک دولت و بخش خصوصی به شمار می آید.
وی همچنین به وضعیت خاص صنعت حمل ونقل مسافر کشور بر اثر شیوع کرونا 
اشاره کرد و گفت: ضریب اشغال مسافر در ناوگان حمل ونقل عمومی مسافر در 
حالت عادی 60 درصد بود که بر اثر شیوع کرونا و کاهش مسافران هم اکنون 
به 20 درصد رسیده است. حسن نیا از پیگیری برای کاهش ضرر و زیان وارده 
به صنعت حمل ونقل مسافر خبر داد و افزود: پیگیری های اجرایی برای تحقق 

قول های دولت مبنی بر ارائه تسهیلات کم بهره به این قشر هستیم. 

گــــزارش

گــــزارش

40فقره سرقت در پرونده باند سارقان منزل در اصفهان 
رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان، از دستگیری اعضای باند 3 نفره 
ســارقان منزل در عملیات کارآگاهان پایگاه شــرق این پلیس و اعتراف آنها به 
40فقره سرقت خبر داد.سرهنگ  حسین ترُکیان  اظهار داشت: در پی وقوع سرقت 
طلاجات و وجوه نقد از منزل یکی از شهروندان ساکن در منطقه شرق کلانشهر 
اصفهان و شکایت مال باخته به پلیس، موضوع در دستور کارآگاهان پایگاه شرق 
پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان قرار گرفت.وی افزود:کارآگاهان 
پس از انجام یک سری اقدامات علمی و تخصصی پلیسی و استفاده از تجهیزات 
هوشمند و پایش دوربین های مداربسته هویت فردی که داراي سوابق متعدد 
کیفري در خصوص سرقت منازل و زورگیري بوده و در این سرقت دست داشت 
را به دست آورند.رئیس پلیس آگاهی استان اصفهان گفت: تحقیقات کارآگاهان 

حاکی از این بود که متهم به صورت باندی اقدام به سرقت از منازل می کند.

جاساز طلای قاچاق در چمدان مسافر فرودگاه 
 رئیس پلیس فرودگاه استان، از کشف 503 گرم طلای آب شده قاچاق به ارزش 
5 میلیارد ریال که در چمدان یکی از مسافران جاساز شده بود، خبر داد.  سرهنگ 
ذبیح اله دلاور در تشریح این خبر گفت: ماموران انتظامی مستقر در گیت بازرسی 
پروازهای داخلی پلیس فروگاه شهید بهشتی اصفهان حین بازدید بارهای همراه 
مسافران با جاسازی شی مشکوکی در چمدان یکی از مسافران مواجه شدند. وی 
افزود: ماموران پس از بازرسی دقیق چمدان این مسافر، 503 گرم طلای آب شده 
قاچاق که فاقد هرگونه مدارک معتبر بوده و به صورت ماهرانه ای در کف چمدان 
جاساز شده بود را کشف کردند.رئیس پلیس فرودگاه استان اصفهان با بیان اینکه 
کارشناسان مربوطه ارزش طلاهای قاچاق را 5 میلیارد ریال عنوان کردند، اظهار 
داشت: در این رابطه پرونده تشکیل و متهم برای اقدامات قانونی تحویل مراجع 

قضائی شد.

بیش از 33 میلیارد کالای قاچاق در اصفهان کشف شد 
جانشین فرماندهی انتظامی استان از کشف بیش از 33 میلیارد ریال انواع کالاهای 
خارجی قاچاق در اجرای طرح یگ روزه مقابله با خودروهای شــوتی خبر داد. 
سرهنگ  محمدرضا هاشمی فر  اظهار داشت: برابر تدابیر اتخاذ شده در قرارگاه 
مبارزه با قاچاق کالاو ارز فرماندهی انتظامی استان اصفهان به منظور مقابله جدی 
و قاطعانه با قاچاقچیان کالا، طرح سراسری مقابله با خودروهای سواری و وانت 
بار تیزروی حامل کالای قاچاق موســوم به خودروهای شوتی در استان به اجرا 
گذاشته شد.وی افزود: در این طرح که با تمام توان و ظرفیت فرماندهی انتظامی 
شهرستان ها ، پلیس های تخصصی و ماموران انتظامی مستقر در ایست و بازرسی ها 
به اجرا گذاشته شد 16 دستگاه خودروی شوتی و 7 دستگاه خودروی کامیون 
حامل بار قاچاق شناسایی و متوقف شــدند.این مقام انتظامی بیان کرد: ارزش 

کالاهای قاچاق کشف شده در این طرح 33 میلیارد و 718 میلیون ریال است.

کلاهبرداري اینترنتي با فروش صفحه اینستاگرام 
رئیس پلیس فتای استان از دستگیري فردي که با فروش صفحه اینستاگرامي با 
اعضاي جعلي اقدام به کلاهبرداري از شهروندي کرده بود، خبر داد. سرهنگ  سید 
مصطفي مرتضوي گفت : با ارائه مرجوعه قضائي توسط یکي از شهروندان مبني بر 
کلاهبرداري از وي از طریق فروش صفحه اي در اینستاگرام، رسیدگي به موضوع 
در دستور کارشناســان پلیس فتا قرار گرفت.وي افزود: شاکي در اظهارات خود 
ادعا داشت در ازاي دریافت صفحه اینستاگرامي با تعداد زیادي فالوور مبلغ 30 
میلیون ریال به حساب فردي واریز کردم که پس از مدتي متوجه شدم که تمام 
دنبال کنندگان این صفحه فیک مي باشد.این مقام ارشد انتظامي گفت: پس از 
اخذ اظهارات شاکي، کارشناسان این پلیس با انجام اقدامات فني و تخصصي پس 
از کسب دستور مقام قضائي در یک عملیات پلیسي متهم را دستگیر کرده و به 

پلیس فتا منتقل کردند.
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قباد مــرادی اظهــار کرد: 
وضعیت استان کردستان 
در حال حاضــر در حالت 
سفید گزارش شده است و 
اکنون بعد از پیک سنگین 
در تیرماه با همکاری بسیار 
خوب مردم وضعیت بهتری 

دارد.
وی افزود: اطلاعات به دست آمده در مورد 
ویروس کرونا اکنون دیگر نشان می دهد 
که هرگاه برخی از پروتکل های بهداشتی 
و فاصله های اجتماعی رعایت نمی شود و 
تجمعات افزایش می یابد، تعداد موارد ابتلا 
به این ویروس افزایش می یابد؛ این امر عملا 
در کردســتان در تیر ماه اتفاق افتاد که با 
فرهنگ سازی مناسبی که بین مردم برای 
رعایت صورت گرفت، اپیدمی کاهش یافت.

این اپیدمیولوژیست بیان کرد: اکنون دیگر 
همه آموزش دیده انــد که رعایت و توجه 
میزان مبتلا در منطقه را کاهش می دهد 
و برعکس، بنابراین اگر مردم رعایت کنند 
هم مــی توانند به زندگی خود برســند و 
هم مــی توانند از آســیب زدن به جامعه 

جلوگیری کنند.

کرونا در پاییز افزایش می یابد؟
مرادی در رابطه با احتمال افزایش شیوع 
کرونا در فصل پاییز ادامــه داد: کرونا یک 
بیماری تنفســی مثل ســرماخوردگی و 
آنفلوانزا اســت، این عفونت های تنفسی 
الگوی فصلی دارند و در پاییز و زمســتان 
شیوع بیشتری می یابند و با کاهش دمای 
هوا عوامــل این بیماری ها بیشــتر زنده 
مانده و انتقال بیماری هم بیشتر می شود، 
همچنین با افزایش ارتباط و تجمع مردم 
در مکان های کوچک تر و سربسته امکان 

انتقال آن بیشتر می شود.
به گفته وی تا چند ماه پیش و قبل از شروع 
تابستان، همه فکر می کردند که کرونا هم 
ممکن اســت الگوی فصلی داشته باشد و 
شیوع آن با شروع گرما کاهش یابد، اما عملا 
خلاف آن ثابت و مشاهده شد که پیک آن 

در فصل گرما اتفاق افتاد.
این اپیدمیولوژیست با عنوان اینکه مشخص 
شده که کرونا یک بیماری فصلی نیست، 
افزود: اکنون نیز پیش بینی می شود که با 
شروع فصل سرما و افزایش سرماخوردگی و 

آنفلوآنزا این بیماری هم افزایش یابد.
وی عنوان کرد: اصولا وقتی که آدم سالم به 
یک بیماری مبتلا می شود سیستم ایمنی 
بدنش ضعیف تر شده و برای بیماری های 
دیگر مستعد می شــود، بنابراین نگرانی 
به جایی اســت که با شــروع پاییز زمینه 
ابتلا به کرونا و بیماری های حاد تنفسی 

شدیدتر شود.

مرادی تاکید کرد کــه موضوع همراهی 
بیماری کرونا با آنفلوانــزا و احتمال ایجاد 
موج های جدید و شدیدی از بیماری کرونا 
در مجامع علمی مختلفی مطرح شــده 
اســت و این انتظار برای پاییز وجود دارد 
که باید با رعایت بیــش از پیش پروتکل 
های بهداشتی و زدن ماسک از شیوع این 

بیماری پیشگیری شود.
وی با اشاره به اینکه شــناخت از آنفلوآنزا 
و ســرما خوردگــی و امکانــات و درمان 
برای پیشگیری از آن ها نیز بیشتر است، 
افزود: برای مقابله با آنفلوآنزا باید اقدامات 
پیشگیری و درمانی مناسبی صورت گیرد.

این اپیدمیولوژیســت تصریح کرد: نقش 
مردم و مسئولان در پیشگیری از افزایش 
بیماری های فصلی پاییز بسیار حائز اهمیت 
است و مسئولان استانی و کشوری باید با 
توصیه های جدی و به موقع و درج پروتکل 
های بهداشــتی و ضروری بــرای مردم و 

جامعه آگاهی سازی کنند.

واکسن آنفلوانزا برای همه ضروری 
نیست

مرادی تهیه واکسن آنفلوانزا را برای واجدین 
شرایط و افراد دارای بیماری های زمینه ای 
لازم و ضروری اعلام و عنوان کرد: شــیوه 
های مراقبت از بیمار در صورت مبتلا شدن 
به آنفلوآنزا هم در منــزل و هم در مراکز 
درمانی مهم و در خصوص اپیدمی کرونا در 

استان تاثیر گذار است.
به گفته وی عامل بیماری آنفلوآنزا ویروسی 
است که در طول زمان تغییر می کند و انواع 

مختلفی دارد؛ به طورم عمول در مکان هایی 
که واکسن می ســازند در ماه های پایانی 
سال مهم ترین نوع و گونه را شناسایی کرده 
و بر اساس آن اقدام به ساخت واکسن می 
کنند و در اواخر شهریور و اوایل مهرماه نیز 

شروع به توزیع و تزریق می کنند.
مرادی با اشــاره به اینکه تزریق واکسن 
آنفلوانزا احتمال پیشگیری از این بیماری 
را کاهش می دهد تاکید کرد: تزریق این 
واکسن برای همه مردم لازم نیست، بلکه 
فقط برای گروه های پرخطر از جمله افراد 

بالای ۶۰ سال ســن، زنان باردار، بیماران 
دیابتی، کلیوی، ایدز و یا سایر بیماری های 
مزمن و گروهی از کودکان  تجویز و توصیه 

می شود.
وی بیان کرد: توزیع واکســن آنفلوآنزا در 
سال جاری بر اساس قواعد خاصی صورت 
می گیرد و افراد واجد شرایط و کادر درمان 
در اولویت قــرار دارند، همچنین بهترین 
زمان برای این واکســن ماه مهــر و اواخر 
شهریور است و در همین زمان نیز توزیع 

می شود.

این اپیدمیولوژیست خاطرنشان کرد: نکته 
مشخص این است که ایجاد واکسن کرونا به 
زودی اتفاق نمی افتد و مردم باید یاد بگیرند 
که با این ویروس زندگی و نکات بهداشتی 

و فاصله اجتماعی را همواره رعایت کنند.
وی بــا بیان اینکــه تعامل بیــن مردم و 
مسئولان آسیب موجود را کاهش می دهد، 
یادآور شــد: اطلاعات نادرست در فضای 
مجازی موجب نگرانی جامعه می شود و 
مردم باید آگاهانه با اطلاعات برخورد کنند 

و هر خبری را نپذیرند.

کرونا و پاییز؛ تزریق واکسن آنفلوآنزا برای همه ضروری نیست
یک اپیدمیولوژیســت در کردســتان تاکید کرد که موضوع 

همراهی بیماری کرونا با آنفلوآنزا و احتمال ایجاد موج های جدید 

و شدیدی از بیماری کرونا در مجامع علمی مختلفی مطرح شده 

است و این انتظار برای پاییز وجود دارد که باید با رعایت بیش از 

پیش پروتکل های بهداشتی و زدن ماسک از شیوع این بیماری 

پیشگیری شود.

نقش مردم و 
مسئولان در 
پیشگیری از 

افزایش بیماری 
های فصلی پاییز 

بسیار حائز اهمیت 
است و مسئولان 

استانی و کشوری 
باید با توصیه های 
جدی و به موقع و 

درج پروتکل های 
بهداشتی و ضروری 
برای مردم و جامعه 
آگاهی سازی کنند.

رئیس بخش بیماری های عفونی بیمارستان مسیح دانشوری مطرح کرد: 

هشدار؛ بازگشایی مدارس میزان ابتلا به کرونا را بیشتر خواهد کرد 
رئیس بخش بیماری های عفونی بیمارستان مسیح دانشــوری با اشاره به اینکه اپیدمی بیماری های 
ویروسی مثل آنفلوآنزا از مدارس آغاز می شود و در مورد کرونا و سایر بیماری های ویروسی دیگر هم غیر از 
این نیست، گفت: نباید تجمعی در مدارس شکل بگیرد تا بچه ها این ویروس را به سایر افراد انتقال دهند.

، پیام طبرسی رئیس بخش بیماری های عفونی بیمارستان مسیح دانشوری درباه نتایج سفرهای بین 
شهری مردم بر میزان شیوع ویروس کرونا و همچنین تاثیر بازگشایی مدارس گفت: طبق پیش بینی 
میزان ابتلا به ویروس کرونا بیشتر خواهد شد و نباید دیگر بحرانی به وجود بیاید که باز هم وضعیت را 

خطرناک کند.
وی با اشاره به حضور برخی دانش آموزان در مدارس توضیح داد: همیشه شروع اپیدمی بیماری های 
ویروسی مثل آنفلوآنزا از مدارس آغاز می شود و در مورد کرونا و سایر بیماری های ویروسی دیگر هم 
غیر از این نیست، از همین رو نباید تجمعی در مدارس شکل بگیرد تا بچه ها این ویروس را به سایر افراد 

انتقال دهند.
طبرسی با تاکید بر خودداری دانش آموزان از حضور در مدارس به منظور جلوگیری از شکل گیری تجمع 
افزود: در واقع ما ترسی از بچه ها نداریم، چون اگر درگیر این بیماری شوند بخش عمده  آنها به اندازه  یک 
سرماخوردگی و تب بعد از چند روز خوب می شوند، اما موضوع مهم این است که کودکان وقتی به خانه 

می روند، این ویروس را منتقل می کند و دقیقا این جزوه خطرهای بازگشایی مدارس است.
به گفته این متخصص بیماری های عفونی ، معلمان، والدین، خواهر و برادرها و پرستارهای کودک در 
معرض خطر هستند. حتی اگر مدارس طبق تمهیداتی باز شده باشد و پروتکل ها هم رعایت شود، باز 
امکان خطر وجود دارد چون در بیمارســتان ها که پروتکل ها به صورت کامل رعایت می شود باز هم 
پرستارها و پزشک ها به این ویروس مبتلا می شوند، البته کادر درمان چاره ای ندارد چون شغلش همین 

است، اما در رابطه با بچه ها باید از تمهیدات دیگری استفاده کرد.
طبرسی در ادامه گفت: با وجودی که ما می دانیم آموزش امر بسیار مهمی است و هیچ چیز جای آموزش 
حضوری را برای کودک نمی گیرد، اما الان شرایط به گونه ای است که نباید اجازه دهیم بحران دیگری 
در کشور به وجود بیاید، بنابراین آموزش مجازی بهترین راه است تا تجمعی هم در مدرسه صورت نگیرد 

و همین طور رفت وآمدهای درون شهری بر اثر بازگشایی 
مدارس افزایش پیدا نکند.

وی در مورد اظهارنظر یکی از متخصصان بیمارستان 
مسیح دانشوری که به خطر ابتلای کودکان پرداخته 
بود، توضیح داد: بخش کودکان معمولا در همه جای 
دنیا محدود است به این دلیل که بیماری هایی که منجر 

به بستری طولانی مدت می شود در کودکان خیلی شایع 
نیست، معمولا در بخش های اطفال یک سری افراد خاص 
که بیماری های مزمن و مادرزادی دارند، بستری هستند.

این متخصص بیماری های عفونی افزود: کرونا اگر فراگیر شود و 
نیاز باشد تعداد زیادی کودک بستری شوند ما تختی برای آنها نداریم، اما از 

طرف دیگر باید به این موضوع اشاره کنم که این بیماری در کودکان خفیف است و خیلی منجر به 
بستری نمی شود، خطر بیشتر این است که کودکان این ویروس را می گیرند و به دیگران منتقل می کنند.
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 پیش فروش واکسن آنفلوآنزا 
با قیمت نجومی

وزارت بهداشت: مراکز 
متخلف را معرفی کنید

بررسی ها نشان می دهد برخی داروخانه ها با دریافت 
مبالغی حدود 3۰ تا 3۰۰ هــزار تومان اقدام به پیش 
فروش واکسن آنفلوآنزا می کنند؛ موضوعی که بر اساس 

اظهارات مسؤولان سازمان غذا و دارو تخلف است.
همین چند روز قبل بود که خبرهای تبلیغ عجیب و 
غریب پیش فروش واکســن کرونا در فضای مجازی 
دست به دست شد؛ واکسن های خیالی که با قیمت های 
گزاف پیش فروش می شود و عده ای با اعتماد به این 
تبلیغات فریبنده مبالغی را به حساب این افراد سوجو 

واریز می کنند.
موضوعی که با واکنش مسؤولان وزارت بهداشت مواجه 
شد و سیما سادات لاری سخنگوی وزارت بهداشت در 
این باره گفت: باید توجه کرد که تاکنون هیچ واکسن 
یا داروی اختصاصی در جهان برای بیماری کووید-19 
مورد تایید سازمان جهانی بهداشت قرار نگرفته است؛ 
بنابراین ادعاها یا مباحثی که در سایت ها در زمینه تهیه 
یا فروش یا پیش فروش واکسن یا داروی کرونا مطرح 

می شود، به هیچ عنوان مورد تایید نیست.
وی افزود: حتی ســؤالات فراوانــی در زمینه میزان 
اثربخشی واکسن کرونا در جهان وجود دارد و مشخص 
نیست که حتی اگر واکسنی ساخته شود، این واکسن 
تا چه بازه زمانی اثربخشی دارد. در عین حال نمی توان 
پیش بینی کرد کــه چه زمانی می توان به واکســن 
دسترسی داشت. با این وضعیت چطور افراد اعتماد 
می کنند که واکسنی را از فضای مجازی پیش خرید 

کنند. این موارد چیزی به جز سودجویی و سوء استفاده 
از شرایط نیست.

*حالا پیش فروش واکسن آنفلوآنزا!
با توجه به شــیوع بیماری کرونا و توصیــه برخی از 
متخصصان برای تزریق واکسن آنفلوآنزا در گروه های 
پرخطر بســیاری از مردم در تکاپوی خرید و تزریق 
واکسن آنفلوآنزا هستند و این باور در ذهن آنها ایجاد 
شده که با تزریق این واکسن از شر بیماری های کرونا و 
آنفلوآنزا در امان خواهند ماند، در صورتی که متخصصان 
عفونی بارها و بارها طی روزهای گذشته تأکید کرده اند 
که تزریق این واکســن فقط برای گروه های پرخطر 
مانند افراد مبتلا به بیماری های زمینه ای، زنان باردار 
و نوزادان ضروری اســت و نیازی نیســت که افرادی 
که وضعیت جسمانی نرمالی دارند واکسن آنفلولوآنزا 

تزریق کنند.
پس از انتشار این توصیه ها و نگرانی های ایجاد شده 
تبلیغ و پیش فروش واکسن آنفلوآنزا نه تنها در فضای 
مجازی رونق گرفته بلکه، شــاهد پیش فروش این 
واکسن در داروخانه ها و مطب ها هستیم؛ بررسی های 
خبرنگار فارس نشــان می دهد برخی داروخانه ها با 
دریافت مبالغی حدود 3۰ تــا 1۰۰ هزار تومان پیش 
فروش می کنند و از این طریــق مبالغ هنگفتی را به 

جیب می زنند.
اما ماجرای پیــش فروش واکســن آنفلوآنزا فقط به 
داروخانه های ختم نمی شود و گزارش های رسیده به 
خبرنگار فارس نشان می دهد برخی مطب ها نیز بسته 
به نوع منطقه شهری مبالغ بین 5۰ تا 3۰۰ هزار تومان 
بابت پیش فروش واکسن های آنفلوآنزا از متقاضیان 
درخواست می کنند. این اتفاق در حالی رخ می دهد که 
هنوز قیمت قطعی و نحوه توزیع این واکسن مشخص 
نیســت و از آنجایی که میــزان واردات این محصول 
محدود بوده اســت طی روزهای آینده ساز و کاری 

مشخص برای توزیع آن به داروخانه ها ابلاغ خواهد شد.
*پیش فروش واکسن تخلف است

برای بررسی آخرین تصمیمات سازمان غذا و دارو برای 
توزیع این واکســن و پیش فروش واکسن آنفلوآنزا با 
سید حیدر محمدی  مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل 
سازمان غذا و دارو گفت وگو کردیم. وی در این خصوص   
اظهار داشت: پیش فروش واکسن آنفلوآنزا چه در فضای 
مجازی و چه در فضای حقیقی تخلف و ممنوع است. 
متأسفانه طی روزهای گذشته گزارش هایی در این باره 
به سازمان غذا و دارو رسیده و بازرسان ما به این تخلفات 
رسیدگی کرده اند، مردم می توانند این تخلفات را به 
سامانه 19۰ وزارت بهداشت اطلاع داده و از پرداخت 
مبالغی به عنوان هزینه پیش خرید واکسن پرهیز کنند.

محمدی با بیان اینکه داروخانه هــا در بحران کرونا 
خدمات ارزنده ای به بیماران ارائــه کرده اند توضیح 
داد: متاسفانه برخی داروخانه هایی که تعداد آنها بعضا 
انگشت شمار است با انجام این اقدامات خدمات شایسته 
ساری داروخانه ها را زیر سوال می برند، لذا مردم توجه 

داشته باشند فریب این نوع تبلیغات را نخورند.
*ارائه واکسن با کارت ملی

 مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو 
افزود: ارائه واکسن آنفلوآنزا از طریق کارت ملی خواهد 
بود و لیست افرادی که در گروه های پرخطر قرار دارند با 
همکاری وزارت بهداشت تعیین خواهد شد تا این افراد 
بتوانند واکسن را تهیه کنند. با توجه به این که نسبت 
به سال گذشته واردات واکسن چند برابر افزایش پیدا 
کرده است اما به دلیل محدودیت های ارزی نمی توانیم 
به اندازه تمام افراد جامعه اقدام به واردات واکسن کنیم 
لذا تزریق واکسن در افرادی که در گروه های پرخطر 

هستند در اولویت است.
وی خاطرنشان کرد: سازمان غذا و دارو تلاش می کند 
توزیع واکسن را در تمام داروخانه ها انجام دهد اما این 

موضوع را مد نظر قرار دارد که داروخانه مورد نظر باید 
سابقه خوبی در توزیع داروها داشته باشد، واکسن ها به 
دانشگاه های علوم پزشکی استان ها ارائه می شود و از آن 

طریق بین داروخانه ها توزیع می شوند.
*قیمت واکسن آنفلوآنزا

محمدی افزود: ســال گذشــته کل مصرف واکسن 
آنفلوآنزا یک میلیون و 8۰۰ هزار مورد بوده است که 
این تعداد امسال برای گروه های پرخطر به 2.5 میلیون 
دوز و برای سایر گروه ها حدوداً 1۰ میلیون رسیده است 
به همین دلیل نگرانی خاصی در این زمینه نداریم البته 
مشکل تأمین ارز را داریم. قیمت واکسن آنفلوآنزا برای 
گروه های پرخطر که با ارز دولتی وارد می شود حدوداً 
بین 4۰ تا 5۰ هزار تومان است و قیمت واکسنی که با 

ارز نیمایی وارد خواهد شد اعلام می شود.
*چه افرادی باید واکسن آنفلوآنزا تزریق کنند؟

برای دریافت این پرسش که کدام گروه ها در اولویت 
تزریق واکسن آنفلوآنزا هستند با سید محسن زهرایی 
رئیس اداره بیماری های قابل پیشــگیری با واکسن 
وزارت بهداشت، گفت وگو کردیم، وی در این خصوص 
اظهار داشــت: با توجه به بازگشــایی مدارس نیازی 
نیست که همه کودکان واکسن آنفلوآنزا تزریق کنند، 
این واکسن برای گروه های پرخطر در اولویت مصرف 

قرار دارد.
رئیس اداره بیماری های قابل پیشــگیری با واکسن 
وزارت بهداشت گفت: کارکنان بهداشتی درمانی در 
اولویت هستند به دلیل اینکه در صورت ابتلا به بیماری 
می توانند آن را به دیگران انتقال دهند، کارکنان سازمان 
دامپزشکی و محیط زیست که در معدوم سازی اتلاف 
پرندگان نقش دارند، به دلیل اینکه ممکن است این 

افراد به آنفلوآنزای پرندگان مبتلا شوند.
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اداره کل منابع طبیعى و آبخیزدارى استان اصفهان در اجراى ماده 2 قانون حفظ و 
حمایت از منابع طبیعى و ذخائر جنگلى کشور مصوب 1371/07/12و تبصره یک ماده 
3 آئین نامه اجرائى آن مصوب 71/12/16 هیئت وزیران بر  اساس تفویض اختیار    شماره 
704/100/90-72/4/27 سازمان جنگل ها و مراتع کشور محدوده اراضى  ملى شده و 

مستثنیات قانونى پلاك هاى اعلام شده  بشرح ذیل:
به استثناى مســتثنیات تبصره 3 پلاك هاى فوق موضوع ماده 2 قانون ملى شدن 
جنگل ها ى کشورکه بوسیله رئیس اداره شهرســتان وکارشناس ذیصلاح اداره کل 
بازدید و مشخصات این رقبات در متن آگهى قید و سوابق مربوطه دراداره منابع طبیعى 
و آبخیزدارى شهرستان  مربوطه و اداره کل موجود است جزء منابع ملى شده موضوع 
ماده 1 قانون ملى شدن جنگلها تشخیص و مراتب به اطلاع عموم رسانیده مى شود تا 
چنانچه به تشخیص منابع ملى این رقبات معترض مى باشند تا شش ماه  پس از  انتشار 
این آگهى درروزنامه سراسرى و محلى  اعتراض خود را کتباً همراه با مدارك و مستندات 
قانونى به دبیرخانه کمیسیون ماده واحده شهرستان مربوطه تحویل تا مورد رسیدگى 

قرار گیرد .  

نام رقبهردیف
مشخصات ثبتى

ان
ست

هر
مساحت به هکتارحدود اربعهش

سه  کلا
پرونده

پلاك
اصلى

پلاك
جمع کلمنابع ملىمستثنیاتمغربجنوبمشرقشمالبخشفرعى

1
مرتــع و 

مزرعه
سین آباد

268703

گل
ید

ن و ب
آرا

در چهار قسمت اول از نقطه Aتا B محدود است به اراضى 
پلاك 2680 اصلى بخش 3 موســوم به نوذر آباد موضوع 
 C تاB آگهى شماره 43589 مورخ 79/12/28  دوم از نقطه
محدود است به اراضى پلاك 2682 اصلى بخش 3 موسوم به 
مرتع و مزرعه مهر اباد موضوع آگهى شماره 43586 مورخ 
69/12/28  . ســوم در نقطه C محود است به اراضى پلاك 
2684 اصلى بخش 3 موســوم به غیاث آباد کوچک  فاقد 
اجراى قانون . چهارم از نقطه C تا  Dمحدود است به اراضى 
پلاك 2685 اصلى بخش 3 موسوم به دولت آباد آران و بیدگل 

فاقد اجراى قانون

از نقطه  D تــا  E محدود 
است به اراضى پلاك هاى 
2692 و  2686 اصلى  بخش 
3 موســوم به حامد آباد و 
شــرف آباد فاقد اجراى 

قانون

از نقطه E تا Fمحدود 
است به  اراضى پلاك 
2688 اصلــى بخش 
3 موســوم به مرتع و 
موضوع  کلتى  مزرعه 
آگهى شماره 32687 

مورخ 98/7/6

Aمحدود  ازF تــا  
اســت بــه اراضى 
پــلاك 1 فرعــى از 
2643 اصلــى بخش 
3 موسوم به مرتع و 
مزرعه صالح اباد سند 
تک برگ اداره راه و 
موضوع  شهرسازى 
آگهى 43586 مورخ 

79/12/28

34/180414/*365548/5459
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قسمتى 
مرتع  از 
مزرعه   و 
مفروزات 

وشاد

264503

گل
ید

ن و ب
آرا

در دو قسمت  از نقطه Aتا B محدود است به اراضى باقیمانده 
پلاك 1 فرعى 2643 اصلى بخش 3 ســند اداره راه و شهر 
ســازى  . دوم از نقطه Bتا C محدود است به اراضى پلاك 
2645 اصلى بخش 3 موسوم به وشاد موضوع آگهى شماره 

18842 مورخ 65/10/10

از نقطهC تــا  D محدود 
است به اراضى  پلاك 2645 
اصلى بخش  3 موسوم به 
وشاد موضوع آگهى شماره 

18842 مورخ 65/10/10

از  D تا  E محدود است 
به اراضــى باقیمانده 
قســمتى از مفروزات 
وشاد فاقد اجراى قانون

از E  تــا A  محدود 
اســت بــه اراضى 
باقیمانده قسمتى از 
مفروزات وشاد فاقد 

اجراى قانون

4/72225/838510/5607
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Minister of Road and Urban 
Development Mohammad 
Eslami said that Iran's 
cargo is transited to Eurasia 
through five different 
railways.On the sidelines of 
the inauguration ceremony of 
70 railway fleet, Mohammad 
Eslami in an exclusive 
interview with Iran Press 
elaborated on the importance 
of the Eurasia market to 
expand non-oil exports.
Eslami reiterated that this 
market is a good opportunity 

in which the Islamic Republic 
of Iran is one of the members 
with the preferential tariff.
Statistics show that we 
should have joined this 
market sooner, he added.We 
have supported the required 
share of the country's 
economy through combined 
transportation, Eslami noted.
Caspian port, Anzali port and 
Amirabad port transfer rail 
or truck cargo to the Caspian 
Sea ports, and these activities 
are expanding, he concluded.

Dairy export a 
privilege for Iran 
to boost regional 
trade
Iran, which used to be 
a big importer of dairy 
products, has now 
become an exporter of 
these products, especially 
to the regional markets.
The country is currently 
the second exporter of 
milk and dairy products 
in the region, after 
Turkey.As announced 
by the secretary of 
Iran Dairy Industries 
Union, close to seven 
million tons of milk is 
produced in the country 
annually, 450,000 tons 
of which valued at $770 
million is exported as 
the dairy products.
Iraq, Afghanistan, and 
Russia are Iran’s major 
dairy importers, while 
Qatar, the United Arab 
Emirates (UAE), Kuwait, 
Japan, Azerbaijan, and 
Armenia are some other 
export destinations.
According to the latest 
report released by the 
Islamic Republic of Iran 
Customs Administration 
(IRICA), Iran exported 
152,574 tons of dairy 
products valued at 
$153.74 million during 
the first four months 
of the current Iranian 
calendar year (March 
20-July 21).The IRICA 
report said that Iranian 
dairy products have been 
exported to 30 countries 
including Canada, 
Germany, Britain, Russia, 
Malaysia, United Arab 
Emirates, Iraq, Bahrain, 
Afghanistan, Pakistan, 
Kazakhstan, and New 
Zealand during the 
mentioned time span.
Through importing 
$75.99 million of the 
mentioned goods, Iraq 
was the major export 
destination of Iranian 
dairy products in the 
first four months of 
the present year, while 
Afghanistan and Pakistan 
came as the second and 
third export markets, 
through importing 
$18.82 million, and 
$13.41 million of the 
products, respectively.
Considering the West 
Asian and North African 
markets, Iran’s food 
sector has played some 
significant role in the 
country’s non-oil exports, 
as the exports of foodstuff 
accounted for 14 percent, 
and 15 percent of non-
oil exports in the Iranian 
calendar year 1397 
(March 2018-March 
2019), and 1398 (March 
2019-March 2020), 
respectively.
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Five various railways transfer Iran's 
cargo to Eurasia: Minister

Speaking to 
ILNA news 
agency, Ehsan 
M o h a m m a d i 
said that 
p r e v i o u s l y , 
c o u n t r i e s 

such as China, Turkey, 
Afghanistan, and Turkey, 
despite copying the 
design and role of Iranian 
handmade carpets, have 
not been successful in the 
global market because of 
this valuable art is in Iran's 
possession.
"Handmade carpets are 
the heritage of 2,500 years 
of Iran and the reason for 
the failure of others is that 
this art-industry flow 
in the blood of Iranian 
carpet weavers and is 
unattainable.”
Emphasizing that what 
makes the handicrafts of 
Iranian artists different 
from the productions 
of other countries is its 
originality, he confirmed 
“From the producer of dye 
and yarn to the weaver, 
designer, and painter, all 
of them inherited this art-
industry,” adding that they 

have no alternative and the 
most advanced educational 
centers in the world are not 
able to compete with them.
Mohammadi pointed out 
that Iranian merchants are 
known in the world markets 
for the values of handmade 
carpets, and adding "These 
days, there is unpleasant 
news about the betrayal of 
some of these merchants 
to the most original and 
valuable Iranian art, which 
is unfortunate."
The Iranian economic 
activist and exporter 
of handicrafts added 
"Unfortunately, some 
Iranian traders have joined 
their Chinese counterparts 
and export the handicrafts 
of this country, all of which 
have been copied, under the 

name of Iranian carpets to 
other countries."
"These merchants have 
gained credibility in the 
export markets due to 
years of supply of Iranian 
handmade carpets, and 
today they are abusing this 
credit to betray the first art-
industry and 2,500-year-
old heritage of Iran,” he 
continued.
Mohammadi explained 
that after a while, this scam 
will be exposed and that 
the Chinese merchants and 
copied handicrafts will be 
discredited.
"But this behavior will 
definitely seriously damage 
the credibility of Iranian 
handmade carpets and 
other merchants, and we 
have to pay a lot of money to 

restore trust.”
The Iranian economic 
activist stressed that 
the Chinese produce 
duplicate carpets at a much 
lower price than Iranian 
handicrafts by using cheap 
labor and raw materials.
He added "Before it is too 
late and the credibility 
of our country's first art-
industry is damaged, 
government officials and 
private sector activists 
should take a stand on this 
behavior and inform the 
target export markets of 
this scam."
“Protecting the credibility 
of handmade carpets is 
the duty of all Iranians and 
there is no forgiveness in 
this regard, Mohammadi 
noted.

Iran among top four 
manufacturers of CO2 recycling 
machinery
Iran stood the fourth after Japan and the US in possessing 
technology and know-how to manufacture carbon dioxide 
recycling machinery.Head of the Organization of Industry, 
Mine, and Trade of Charmahal and Bakhtiari Province 
Sajjad Rostami said on Tuesday that the first carbon 
dioxide recycling system in Iran was manufactured and 
put into operation.Rostami said that the fourth company 
to make CO2 recycling machinery in the world is active in 
Ben, Charmahal and Bakhtiari Province, southwestern 
Iran.Rostami said the company produces 150 tons carbon 
dioxide a day some 35 percent of the total CO2 output in 
Iran, adding that Iranian knowledge-based  enterprises 
manufactured the machinery to recycle carbon dioxide 
from flue-gas stack a couple of years ago.The machinery 
is placed in the flue-gas stack of the factories that produce 
CO2. When the gas enters the cylinders of the machinery, it 
absorbs the gas and does not let it be emitted into outside, 
he said.He added that the first one was made in Shahr-e 
Kord, Charmahal and Bakhtiari Province.
Moslem Salimi, the head of the carbon dioxide knowledge-
based enterprise, said in this regard that three US and 
Japanese had the technology before. This technology puts 
Iran among the countries that can recycle the greenhouse 
gas of CO2.Salimi added the system can be used in flue-
gas stacks of power plants, refineries, petrochemical 
complexes, and several other polluting industrial centers 
in order to stop millions of tons of carbon dioxide from 
being emitted into the air.He also said that the efforts to 
domesticate the technology started 30 years ago.The 
said that the system produces nearly 100% pure carbon 
dioxide, adding that the company is the only one to 
make machinery for producing CO2, which can be used 
in production of urea and methanol in petrochemical 
factories, oil production, recycling sewage, in greenhouses 
to balance the temperature, creation of artificial rain, and 
several other uses.
Iran produces 9.2m tons of steel 
ingot over past five months
 Iran produced some 9.2 million tons of steel ingot 
over the past five months of the current Iranian year 
(started on March 20) up by 7% in comparison to figures 
from the same period last year.Companies affiliated to 
Iranian Mines and Mining Industries Development and 
Renovation Organization and other major Iranian mining 
companies are working to produce the commodity,Iran 
is the world’s 10th leading steel producer which plans to 
increase annual output to 55 million tons according to the 
provision of a 2025 Vision Plan.Some 30 to 35 million tons 
of this figure are due to meet the domestic needs and the 
rest 20 to 25 million tons are envisaged for export.Steel 
exports account for some 40 to 45 percent of the exports 
of Iran’s mining industry.
Iran car tire production vol. hits 
27% growth in 5 months
Statistical study of performance of major domestic 
tire manufacturing companies indicated that 115,983 
tons of car tires were produced in the first five months 
of the current Iranian calendar year (from March 21 to 
August 22).Production of car tire in this period showed 
a 27 percent growth as compared to the last year’s 
corresponding period.Accordingly, 10,232,759 rings of 
tire were produced in this period, registering a 26 percent 
growth in terms of quantity as compared to the same 
period of last year.Based on this report, 62,968 tons of 
tire were manufactured for passenger cars, showing a 28 
percent hike as compared to the last year’s corresponding 
period.In addition, 9,268 tons of tire for pickups were 
produced from March 21 to August 22, recording a 13 
percent hike as compared to the same period of last year.
In the mentioned period, tire aproduction volume for light 
agricultural machinery registered a 123 percent hike as 
compared to the same period of last year.

“Chinese carpet manufacturers are using the 
credit of Iranian merchants to capture the art 
market,” a designer and activist in the field of 
Iranian handicrafts told ILNA.

China uses credit of Iranian carpets to capture the 
global market; Expert

news

"These days, 
there is 
unpleasant 
news about 
the betrayal of 
some of these 
merchants to the 
most original and 
valuable Iranian 
art, which is 
unfortunate."

The First Bilingual Economic Newspaper In Isfahan Province
www.esfahan-news.com

License Owner& Managing 
 director: Reza Mahzunieh

Editor-in-Chief: Marzie Rabiei
 Assistant Editor-in-Chief of English 

Section: Bahare Yousefi
Isfahan Office: Hoora Building, 

Shahid Mofateh Street, Ahmad Abad 
Square, Isfahan, Iran

Tel: 031- 32274500
Public Relations: 031-32274754

Organization of advertisement: 
031-32274517, 32274518, 32274512, 
32274505.  
Fax:031-32274507,32274511

Lithography and  printing:Golriz 
Isfahan subscribers Office: 

031-32274508
website: esfahan-news.com
SMS:30007232

economy
News

ISFAHAN
N E W S

SudokuNO 576              Solution: NO 575

ISFAHAN
NEWS

1.5b cubic meters of water 
to annually flow into Urmia 
Lake
Commander of the Khatam al-Anbia 
Construction Headquarters announced on 
Tuesday that about 1.5 billion cubic meters of 
water will annually flow into the famous Urmia 
Lake after completion of its revival plan.
Revival plan for Urmia Lake has three phases, 
Saeed Mohammad said according to the 
Headquarters public relations office.Urmia 
Lake is among the most important and valuable 
water ecosystems inside the country and also 
across the world, Mohammad added to his 
remarks.Lake Urmia, located between East and 
West Azarbaijan provinces, was once the largest 
salt-water lake in the Middle East. It is habitat 
to many migratory and indigenous animals, 

including flamingos, pelicans, egrets and ducks 
and attracts hundreds of tourists every year 
who had bathed in the water to take advantage 
of the therapeutic properties of the lake.As 
Mohammad said, Khatam al-Anbia Construction 
Headquarters played an effective role in reviving 
the Lake when its situation became critical.
The commander noted that this large amount 
of water to be poured into Urmia Lake will 
be possible thanks to the Headquarters's 
great capabilities in constructing tunnels 
and also through a 36-km Kani Sib tunnel in 
Piranshahr County in northwestern Iranian 
province of West Azarbaijan.  Acceleration of 
implementation of revival plan for Urmia Lake 
will prevent any future fall in level of water 
there, Mohammad said.He also appreciated 
the cooperation of the Energy Ministry and 
Department of Environment in implementing 

the plan.About Khatam al-Anbia Construction 
Headquarters, the commander said it plays a 
leading role in construction and completion of 
dam projects in the country.Urmia Lake began 
shrinking in the mid-2000s due to decades 
of longstanding drought spells and elevated 
hot summer temperatures. According to 
international statistics, the lake lost about 80% 
of its waterbed by 2015.In a coordinated effort to 
save the lake in 2013, Iran started a joint project 
with the UN Development Program (UNDP) 
funded jointly by the Iranian and the Japanese 
governments. The revival efforts therefore 
focused on redirecting rivers to irrigate 
farmland, thus avoiding use of water from the 
lake, and the promotion of more sustainable 
farming methods.
The provincial environment officials hoped that 
the lake would reach its ecological level by 2025.



Speaking in a meeting 
with the Swiss Foreign 
Minister, Dr. Hassan 
Rouhani said that the 
relations between 
countries should be 
based on international 

regulations and UN Security 
Council resolutions, adding, 
"The United States has been 
seeking to eliminate the Islamic 
Republic and interfere in Iran's 
internal affairs for many years, 
and Mr. Trump has made a 
miscalculation by thinking that 
he could overthrow the Islamic 
Republic within three months 
by putting pressure on Iran and 
waging an economic war".
Emphasizing that we have 
been -and will be- committed 
to international rules and 
multilateral agreements, Dr. 
Rouhani said, "Any day that 
the United States decides to 
admit to its mistakes, make 
up for its illegal actions and 
return to Resolution 2231 and 
the JCPOA, the path is clear for 
them".
The President emphasized, 
"Today, it is clear to the 
Americans that they have made 
a mistake and will not achieve 
their goal through pressure 

and sanctions".
The President described US 
sanctions and economic war 
against the Islamic Republic, 
the assassination of a high-
ranking Iranian military 
official in another country, as 
well as the violation of Iranian 
airspace as clear examples of 
economic terrorism, terrorist 
operations and air terrorism by 
the country, adding, "We expect 
all friendly and free countries in 
the world not to remain silent 
in the face of terrorism and 
the illegal actions committed 
by the United States over the 
years".
Dr. Rouhani stated that we 
expected the European 
countries to take decisive and 
explicit action against the US 
economic terrorism, which 
has even prevented the entry 
of drugs into Iran during the 
outbreak of coronavirus, 
calling for a more active part 
on Switzerland's financial 
channel and its more effective 
and useful role.
In another part of his speech, 

the President mentioned 
Switzerland as an important 
country in Europe, and 
referring to the good and 
friendly relations between 
the two countries over the 
past years, emphasized the 
development of Tehran-Bern 
relations in various fields of 
science, health, agriculture, 
environment, etc.
Dr. Rouhani also referred to 
the outbreak of the global 
coronavirus in many countries 
around the world, and 
expressed hope that the two 
countries would share their 
experiences in the fight against 
COVID-19 and develop their 
cooperation in this regard.
aReferring to the 100th 
anniversary of the 
establishment of political and 
diplomatic relations between 
the two countries, the Swiss 
Foreign Minister Ignazio 
Cassis described the relations 
between Iran and Switzerland 
very good and sincere, and 
stressed the development and 
deepening of these relations in 

all fields.
"All countries around the world 
need to know that there is a 
strong legal system in the world 
so that they can live in security; 
therefore, it is important that 
everyone, especially powerful 
countries, fully comply with 
international rules and 
regulations," said the Swiss 
foreign minister.
We are aware of the problems 
caused by the US sanctions on 
the Iranian people, said Foreign 
Minister Cassis, adding, "The 
Swiss financial channel has 
been designed and launched 
to solve these problems and we 
will try increase the useful role 
of this channel".
The Swiss Foreign Minister 
said that we are still with Iran 
to solve the problems and 
we will try to play our part, 
adding, "During this visit, I had 
very good meetings with the 
officials of the Islamic Republic, 
which can be the basis for 
developing and strengthening 
relations between the two 
countries in different fields".

MP:
Bill on transfer of convicts 
between Iran, Russia approved
Iranian Parliament’s National Security and Foreign 
Policy Commission Spokesman said that the bill of 
agreement on the transfer of convicts between the 
Iranian and Russian governments was approved at 
this Commission.
Abolfazl Amouei said on Tuesday that the 
Parliament’s National Security and Foreign Policy 
Commission approved the bill of agreement on the 
transfer of convicts between the Iranian and Russian 
governments.
He added that the bill of amending the agreement 
between the Iranian and Russian governments to 
assist in civil and criminal cases was approved as 
well.
The bill of agreement on cooperation between 
Iranian and Serbian governments in the field of plant 
protection and quarantine was approved at this 
meeting, Amouei said.
The bills will next be discussed in a session of the 
Parliament and if approved will be studied by the 
Guardians Council. 
Mehdi Chamran:
UAE gains bad reputation to 
rescue US, Zionists
The vice-chairman of the Coalition Council of Islamic 
Revolution Forces believes Abu Dhabi accepted a 'bad 
reputation' to rescue Trump and Netanyahu.
Speaking in an interview with Mehr News Agency, 
Mehdi Chamran referred to recent UAE-Zionist 
tie normalization, adding, "This is not a new 
policy adopted by the UAE, because they had some 
behind-the-scenes ties that they were sometimes 
deliberately made public."
In the recent agreement, they formalized these 
relations, and it is clear that Netanyahu takes 
advantage of this opportunity in order to resolve the 
Zionist regime's internal problems, he maintained.
Mehdi Chamran, Vice-chairman of the Coalition 
Council of Islamic Revolution Forces
Pointing to Bahrain as the second country in the 
region (Middle East) who will join the agreement 
soon, Chamran underlined that the UAE-Zionist 
agreement is also a great help for Trump to use it 
as a propaganda tool to show that he has been able 
to establish friendship between the Arabs and the 
Zionist regime, therefore the US president will use 
this as a card to win the 2020 presidential election.
"UAE has accepted to gain a bad reputation among 
Muslims in order to save "Trump" and "Netanyahu", 
who are in trouble in the United States and the Zionist 
regime."
This agreement does not have much effect on their 
relationship, he said and explained that as you 
witnessed, UAE was supposed to buy the F-35 from 
the US, but the Zionist regime prevented such a thing 
to happen, therefore nothing has been changed and 
the Zionists will continue to follow their former 
approach.

President Rouhani says history has shown 
that Iranians won't surrender to bullying

Iran’s President said that the United 
States, by withdrawing from the Joint 
Comprehensive Plan of Action (JCPOA) 
and violating UN Resolution 2231 with the 
aim of overthrowing the Islamic Republic, 
has imposed cruel and unjust sanctions 
against the Iranian people for the past 
two and a half years, adding, "History has 
shown that the Iranian people will not give 
in to the bullying and coercion of a power".
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Supreme Leader slams French 
magazine's blasphemy to 
Prophet Mohammad (PBUH)
Supreme Leader of the Islamic Revolution Ayatollah Seyyed Ali 
Khamenei in a message on Tuesday condemned the French magazine 
Charlie Hebdo's blasphemy to Prophet Mohammad (PBUH).The 
French magazine's unforgivable sin of insulting Prophet Mohammad 
once again revealed the depth of hostility, the sinister attitudes and 
hatred of the West's political and cultural system towards Islam and 
the Islamic society, the Supreme Leader stated.The excuse for not 
condemning this big sin by some French politicians is unacceptable and 

is regarded as a false and populist act, he added.Ayatollah Khamenei 
noted that the profoundly anti-Islam policies of Zionists and arrogant 
governments are the root cause of such hostile acts.This movement 
serves to divert Western Asian governments and people's opinions 
from the sinister plot hatched by the US and the Zionist regime of Israel 
in the region, Supreme Leader said.Ayatollah Khamenei urged all 
Muslim nations especially in West Asia to be vigilant towards issues 
relevant to this sensitive region and urged them not to forget hostilities 
of Western politicians against Islam and Muslims.Charlie Hebdo is a 
French left-wing magazine with a history of publishing derogatory 
and anti-religious content. It had published caricatures of Holy Prophet 
Muhammad (PBUH) in 2012 and 2015 that provoked Muslims to start 
demonstrations around the globe.Earlier, Spokesman of the Iranian 
Ministry of Foreign Affairs Saeed Khatibzadeh strongly condemned 

the French magazine's republication 
of a cartoon offensive to Prophet 
Mohammad (PBUH).
He said that the “provocative” 
move, made in the name of 
freedom of speech, hurt the 
feelings of monotheists of the 
world, and also disrespected 
Islamic values and the beliefs 
of more than one billion Muslims.
Contrary to the disrespectful move made 
by this magazine, freedom of speech is a high value that should be 
constructively used in line with peaceful coexistence of humankind 
and encouraging further understating among religions.  

Dr. Rouhani 
also referred 
to the outbreak 
of the global 
coronavirus in 
many countries 
around the 
world, and 
expressed hope 
that the two 
countries would 
share their 
experiences in 
the fight against 
COVID19- and 
develop their 
cooperation in 
this regard.
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Biden has chance 
to rejoin Iran' 
nuclear deal; U.S 
expert
“If Joe Biden is elected 
in November, I think 
there's a good chance he 
will rejoin the treaty if 
the other parties allow,” 
a professor of Political 
Science at University of 
Northern Iowa told ILNA.
In an exclusive interview 
with ILNA news 
agency, Brian Warby 
who is expertise in 
political economy and 
international relations 
said that it isn't clear to 
me whether the future of 
the JCPOA has changed. 
Trump is still adamantly 
opposed to it, but the 
other signatories seem 
to remain committed.
Referring to the US 
attempted to trigger a 
''snapback" against Iran, 
he added "the US does not 
have the right to activate 
snap back measures. 
Those were part of the 
language of the treaty, 
and by leaving the treaty; 
it is effectively null and 
void in relation to the US."
"On the other hand, once 
the US leaves the treaty, 
the relationship between 
the US and Iran returns to 
one with poor relations, 
few interactions, and few 
real rules. In other words, 
there's also nothing 
prohibiting the US from 
imposing sanctions".
The U.S professor 
confirmed that the US 
was a key member of the 
JCPOA and by backing out 
and imposing sweeping 
sanctions against Iran, it 
has made it very difficult 
for the remaining parties 
to continue as before. 
The remaining allies 
have not failed to meet 
their obligations, strictly 
speaking.
Asking about the aim of 
Rafael Grossi recent trip 
to Iran, he said "It seems 
like a reasonable request 
from the IAEA and failure 
to comply will almost 
certainly raise suspicions 
about Iran's program."
"It doesn't appear that 
Grossi's trip has or will 
have much effect on 
tensions," the Foreign 
affairs analysts added.
Brian Warby referred 
to U.S sanctions against 
Iran and adding that it is 
entirely US actions that 
have discouraged many 
European and Asian 
investors and traders 
from doing business in 
Iran. The Europeans and 
Asians are doing what 
they committed to do, so 
from their perspective, 
Iran should meet its 
obligation.
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MP urges Europeans to 
counter US unilateralism
A senior Iranian lawmaker called on the European counties to 
stand against the United States’ hawkish policies against other 
countries.
The Chairman of the Iranian Parliament's National Security and 
Foreign Policy Commission Mojtaba Zonnour held a meeting with 
visiting President of the Swiss National Council's Foreign Affairs 
Committee Tiana Moser and member of the Council of States 
and President of the Council of States Security Policy Committee 
Thomas Minder in Tehran on Monday.
During the meeting, Zonnour criticized the repeated violations 
of the international deals, such as the environmental treaties, 
the control of weapons of mass destruction and the UN Security 
Council agreements, by the United States as well as its imposition 
of unilateral sanctions against other countries.
"It is necessary to stand against the unilateral and illegal actions of 

the United States in the international arena," he added.
Elsewhere in his remarks, he referred to the century-old 
amicable ties between Iran and Switzerland, saying, "The 
development of parliamentary relations between the Swiss 
and Iranian parliaments, especially between their National 
Security and Foreign Policy Commissions, will play an effective 
role in facilitating and expanding interactions between the 
two countries.""Utilizing the capabilities of the two countries 
will help to further develop mutual economic, scientific, 
environmental and humanitarian cooperation,” he added.
Switzerland's Moser, for her part, also stressed the need 
to develop cooperation in various fields with Iran, saying, 
“Increasing parliamentary interactions between the 
representatives of the Iranian and Swiss parliaments, especially 
between specialized commissions, is important in expanding 
cooperation between the two countries.”
She also praised the efforts of the Islamic Republic of Iran in 
helping to ensure stability and security in the region, including 

t h e 
fight against terrorism, 

and said the history of regional cooperation between 
the two countries in humanitarian affairs is a good example for 
other countries.

News

Iran Denies Reports of 
Russian Arms Shipment to 
Armenia
The Islamic Republic of Iran’s Embassy 
in the Republic of Azerbaijan dismissed 
media reports about the transfer of Russian 
weapons to Armenia through an Iranian 
border crossing.In a statement released 
on Monday, the Iranian Embassy in Baku 

slammed as “baseless and false” the media 
reports claiming that Iran has allowed 
for the shipment of Russian military 
equipment to Armenia through Norduz 
border crossing situated northwest of the 
country.Denouncing such false news as 
acts of sabotage by hostile forces and those 
opposed to close relations between Iran 
and Azerbaijan, the embassy said such 
measures are aimed at harming the growing 

cooperation and friendly relations between 
Tehran and Baku, the government’s website 
reported.Baku had earlier voiced concern 
about reports of large arms shipments from 
Russia to Armenia during and after the 
fighting.Last month, Azeri President Ilham 
Aliyev complained to his Russian counterpart 
Vladimir Putin about Moscow’s arms sales 
to Armenia amid the outbreak of fighting 
between Azerbaijan and Armenia.



Cleric declares normalization of ties with 
Zionists 'Haram'
 In a fatwa (religious edict), Bahrain's leading Shia cleric Ayatollah Sheikh Isa Ahmed 
Qassim announced the normalization of ties with the Israeli regime as 'Haram'.In a video 
conference with 14 religious figures from the Islamic countries on Tuesday, Sheikh Qassim 
announced any normalization of ties with the Zionist regime as a betrayal to the Islamic Umma 
and disaffiliating the religion of God.The silence of the Islamic Ummah towards the normalization of 
relations is another betrayal and crime against Muslims, he said.The senior cleric noted that the Zionist 
aggression against the Islamic Ummah is going on and the Zionists have targeted the identity of the Muslims 
and try to completely dominate and humiliate the Muslims."Normalization of relations with the Zionist regime 
is an obvious way to eliminate the Palestinian issue," Sheikh Qassim underscored."

 Iran’s Foreign Minister 
Mohammad Javad Zarif 
described his talks with 
his Swiss counterpart as 
“excellent”, hailing efforts 
made by the European 
country to “mitigate US 
sabotage”.“Pleased to host 
Swiss FM @ignaziocassis 
on centennial of diplomatic 
relations—ties that endure 
based on mutual respect. 
Excellent talks on bilateral, 
regional & global issues. 
While appreciating Swiss 
efforts to mitigate US 
sabotage, a return to normal 
trade is global priority,” 
Zarif tweeted on Monday.
Zarif and his visiting Swiss 
counterpart Ignazio Cassis 
held meetings in Tehran 
on Monday.The Iranian 
minister and the senior 
Swiss diplomat marked 
the 100th anniversary of 
bilateral diplomatic relations 
between the two nations.
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Failure in the fight against the deadly 
coronavirus, racial discrimination and 
economic problems have made the 
American people lose trust in Trump, Mehdi 
Nourbakhsh told IRNA in an exclusive 
interview.
About the US defeat in the United Nations 
to reimpose sanctions against Iran, 
Nourbakhsh said Washington will need 
nine votes in favor if it wants to hold a UN 
Security Council emergency meeting and 
approve anti-Tehran resolution.
But, US has not those votes, because 
when it presented resolution to extend 
arms embargo on Iran, none of the UNSC 
members except for Dominican Republic 
voted for the resolution, the expert said, 
referring to the China and Russia move to 
strongly oppose the US anti-Iran resolution.
He underlined that it was the first time in 
the history of the UN that the United States 
faced such a defeat and could not get what it 
wished to do.
Nourbakhsh said that he believes that US 
unilateral approach is the most important 
reason behind its defeat.
United States withdrew unilaterally from 
the July 2015 nuclear deal, which enjoyed 
endorsement from the UNSC and the 
permanent members, he said, describing 
the nuclear agreement as a remarkable 
multilateral deal.Elsewhere, the senior 
expert spoke about the "snapback" clause 
of the Joint Comprehensive Plan of Action 
endorsed by the United Nations Security 
Council Resolution 2231 and said that the 
US attempt to invoke the snapback clause of 
the JCPOA will create tension in the Security 
Council because UNSC members do not 
support the US approach and decision.
Abdou Abarry, Niger's UN ambassador who 
chairs the Security Council for September, 

has recently said that the US has no 
authority to start the snapback mechanism.
Also, Iranian Foreign Minister Mohammad 
Javad Zarif said in August that the US 
is no longer a member of the Joint 
Comprehensive Plan of Action (JCPOA) 
as it withdrew from the international 
agreement in May 2018, so it cannot use 
the snapback mechanism according to 
the acknowledgment of some American 
officials.
If the US decides to activate the snapbck 
mechanism, it will give right to itself, for  
instance, to seize the Iranian ships in the 
international waters; and this would be 
dangerous and increase world's mistrust in 
the Untied States, Nourbakhsh said.
Nourbakhsh said that the Europeans' 
disagreement with the US decisions lends 
great credibility to international bodies.
All in world should know that when an 
agreement is signed and supported by an 
international body like the UN, no country 
is entitled to leave it unilaterally unless it 
gets others' green light, Nourbakhsh noted.
The expert stated that no one should 
think that the Europeans did not want 
to do anything in favor of Iran; but they 
"could not" because whatever they did to 
have exchange with Iran, the US created 
obstacles to it.
He underlined that most of the European 
companies are working privately, so they 
do not want to put at risk their interests by 
business with Iran because most of their 
interactions are with the United States.
Asked about the future of the US if a 
democrat becomes the US president, the 
analyst said democrats do not want regime 
change; meanwhile, they want to return 
to the JCPOA and prepare the ground for 
holding talks between Washington and 
Tehran.If Joe Biden comes the next US 
president, the way of interaction between 
the US  and Iran will be smoother, the expert 
underlined."All say that the JCPOA is a win-
win international agreement that helps 
ensure global security."

The shot was devised by SpyBiotech, a 
UK company spun out of Oxford in 2017 
by researchers who worked alongside 
Dr. Adrian Hill and Dr. Sarah Gilbert at 
the university's Jenner Institute.The 
institute has one of the most advanced 
COVID-19 shots currently in final-stage 
trials in partnership with AstraZeneca 
Plc.SpyBiotech's experimental shot, one 
of several dozen vaccines in human trials 
around the world, has begun going into 
volunteers in a phase I/II trial in Australia run 
by the Serum Institute, which will eventually 
enroll several hundred participants, said Dr. 
Sumi Biswas, the company's chief executive 
officer and a professor at Oxford's Nuffield 
Department of Medicine.The vaccine uses 
a virus-like particle from the Hepatitis B 

antigen as a carrier, employing the company's 
proprietary SpyCatcher/SpyTag "superglue" 
technology to attach the coronavirus spike 
protein to induce an immune response.
The virus-like-particle has been used 
for decades in a licensed vaccine against 
Hepatitis B.SpyBiotech's technology 
allows antigens to be bonded to virus-like-
particles in a way that enhances stability and 
effectiveness, Dr. Biswas said in an interview, 
Bloomberg reported.
"It is a bacterial superglue technology which 
allows you to attach antigens onto different 
vaccine delivery platforms," she said. "COVID 
has definitely accelerated the development 
of our company's platform."Dr. Biswas got 
her PhD from Oxford and worked for years at 
the Jenner Institute on developing a malaria 
vaccine. She remains a Jenner investigator.
SpyBiotech has an exclusive licensing 
agreement with the Serum Institute for the 
vaccine. The institute reached a licensing deal 
with AstraZeneca earlier this year to produce 
1 billion doses of the Oxford shot developed 
by Gilbert.

Trump achieves nothing by putting pressure 
on Iran: senior expert

New COVID19- Vaccine from Oxford Begins 
Early-Stage Human Trials

US President Donald Trump achieved nothing by putting 
pressure on Iran so that Trump has no foreign policy privilege 
to present to the US people for the presidential election, a 
Tehran-based university professor said on Tuesday.

A new experimental COVID19- vaccine originating from the 
University of Oxford has begun human trials in Australia in 
partnership with the Serum Institute of India, the world's largest 
vaccine manufacturer.

SpyBiotech's 
technology 
allows antigens 
to be bonded 
to virus-like-
particles in 
a way that 
enhances 
stability and 
effectiveness,

Nourbakhsh said 
that he believes 
that US unilateral 
approach is the 
most important 
reason behind its 
defeat.  China Unveils Global 

Data Security Push 
amid Rising Tensions
China announced an initiative on 
Tuesday to establish global standards 
on data security, saying it wanted to 
promote multilateralism in the area 
at a time when "individual countries" 
were "bullying" others and "hunting" 
companies.
The announcement, by State Councilor 
Wang Yi, comes a month after the 
United States said it was purging 
"untrusted" Chinese apps under a 
program dubbed "Clean Network".
China's initiative calls for technology 
firms to prevent the creation of so-
called backdoors in their products 
and services that could allow data 
to be obtained illegally, as well as for 

participants to respect the sovereignty, 
jurisdiction and data management 
rights of other countries.
It also calls for participants to not 
engage in large-scale surveillance of 
other countries or illegally acquire 
information of foreign citizens through 
information technology.It did not 
detail the nature of the initiative or 
say whether any other country had 
joined."Global data security rules 
that reflect the wishes of all countries 
and respect the interests of all parties 
should be reached on the basis of 
universal participation by all parties," 
Wang said, Reuters reported."Some 
individual countries are aggressively 
pursuing unilateralism, throwing dirty 
water on other countries under the 
pretext of 'cleanliness', and conducting 
global hunts on leading companies 

of other countries under the pretext 
of security. This is naked bullying and 
should be opposed and rejected."
China tightly controls and censors its 
own cyberspace through the popularly 
dubbed Great Firewall, which has for 
years restricted access to firms such 
as US majors Twitter Inc, Facebook Inc 
and Google owner Alphabet Inc.
The administration of US President 
Donald Trump has taken aim at 
Chinese giants such as Huawei 
Technologies Co Ltd, Tencent Holdings 
Ltd and TikTok owner ByteDance, 
citing concerns over national security 
and the collection of personal data, 
which the companies have rejected.
It has blocked US exports to Huawei 
and plans to ban TikTok in the United 
States this month unless ByteDance 
sells TikTok's US operations.



آخرین وضعیت صدور کارت سوخت
 سخنگوی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی گفت: درخواست های خردادماه برای کارت سوخت در حال تولید 

و ارسال است و حداکثر تا هفته آینده درخواستهای تیرماه نیز تولید و صادر خواهد شد.
فاطمه کاهی ، درباره تاخیر پیش آمده برای صدور کارتهای سوخت، اظهار کرد: در شرایط فعلی حداکثر زمانی که 
برای صدور کارت سوخت درنظر گرفته شده حدود سه ماه است. وی با تاکید بر اینکه تنها در حوزه بنزین کارت 

سوخت صادر نمی شود و در بخش گازوییل نیز کارت سوخت صادر می کنیم، تصریح کرد: گازوییل به دلیل اینکه 
عمدتا مربوط به خودروهای همگانی است و طبیعتا در حمل و نقل نقش مهمی دارد لذا کمترین زمان را برای صدور 

کارت این نوع خودروها اختصاص می دهیم.
سخنگوی شرکت ملی پخش فراورده های نفتی افزود: صدور کارت سوخت بخش خودروهای عمومی گازوییلی زیر 20 روز صادر و 

ارسال می شود و هیچ تاخیری نیز تا کنون به وجود نیامده، در حوزه بنزین نیز اولویت بندی صورت گرفته به گونه ای که خودروهای عمومی 
و وانت بارها کمتر از یک ماه کارت سوخت خود را دریافت کردند. کاهی با اشاره به بخش خودروهای شخصی و موتورسیکلت ها نیز گفت: تاخیر به 
وجود آمده در این بخش بوده که علت آن نیز شیوع ویروس کرونا است، تعهدی که وزارت نفت برای صدور کارت سوخت دارد، حدود دو ماه بوده و 

من گمان میکنم که تا مهرماه به حالت عادی بازگردیم و بتوانیم طی دو ماه کارت سوخت متقاضیان را صادر کنیم.

تخم مرغ شانه ای 20 هزار تومان!
 داوود موسوی اظهار کرد: این قیمت ها به سازمان های صمت استان ها ابلاغ شده و بازرسان بر اساس قیمت های 
مصوب در درب مرغداری ها و فروشگاهها، رصد و کنترل قیمت تخم مرغ را در دستور کار دارند و در صورت 
احراز هرگونه تخلف از سوی واحد تولیدی یا صنفی مرتبط، موارد با تشکیل پرونده به مراجع قضایی رسیدگی 

کننده معرفی می شوند.
وی اضافه کرد: همزمان برای تعدیل قیمت این کالا ها در سطح عرضه هماهنگی لازم با سازمان میادین میوه و تره 

بار برای عرضه تخم مرغ با قیمت مصوب انجام شده که با شروع طرح می تواند به مدیریت بازار این کار ها کمک نماید.
معاون نظارت بر کالا های مصرفی سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان تاکید کرد: از نظر این سازمان قیمت 

مصوب برای عرضه در درب کارخانه، همان مصوبه ستاد تنظیم بازار کشور است و غیر از این قیمت، تخلف به شمار می آید و حتماً 
با متخلفین برخورد می شود. موسوی با اشاره به این موضوع که قطعاً روند تشدید بازرسی ها و نظارت در سطح بازار برقرار خواهد بود؛ تصریح کرد: البته 
بخش تولید نیز دغدغه هایی دارد و موارد مدنظر تشکل مربوطه در حضور رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی در خصوص تامین نهاده 
های دامی مورد نیاز، مطرح و مقرر شد در جلسه ای با حضور نمایندگان وزارت جهاد کشاورزی و کمیسیون کشاورزی مجلس و سایر عوامل مرتبط 

به این موضوع مورد بررسی قرار گرفته و تصمیم مقتضی اتخاذ شود.
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هیچ خودروسازی با 
تیراژ بالا خودرو
 نمی تواند انبار 

محصولات اولیه 
داشته باشد و ناچار 

است نیاز خود به مواد 
اولیه اش را خریداری 

کند
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عضو اتاق بازرگانی ایران 
پاسخ داد

 پای » سلطان کره« 
در میان است؟

عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی 
ایران درباره چرایی کاهش عرضه کره 
در بازار و افزایش قیمت این محصول 

توضیح داد.
علی شریعتی، اظهار کرد: با توجه به 
اینکه بخش قابل توجهی از گاوهای 
شیرده ایران از نژادهایی هستند که 
شیر کم چرب تولید می کنند، چربی 
موجود در این شــیرها بیشتر برای 
ماست ها، شیرها و دوغ های پرچرب 
موجود در بازار استفاده می شود و عملا 
نژاد این گاوها طوری نیست که بتواند 
نیاز کشور در حوزه هایی مانند کره یا 

خامه را برطرف کند.
به گفته وی، با توجه به این شرایط، در 
تمام سال های گذشته، حدود ۶0 تا 
۷0 درصد از نیاز کره کشور به شکل 
وارداتی برطرف شده و این روال مربوط 

به کوتاه مدت نیست.
عضو اتاق بازرگانی ایران، با بیان اینکه 
برای مطرح کردن شعارهایی چون 
خودکفایی در تولید کره باید با توجه 
به واقعیت های اقتصادی سخن گفت، 
توضیح داد: اینکه ما بخواهیم نژادی 
از گاو را در ایران فعال کنیم که شیر 
پرچرب مناسب برای تولید کره را در 
اختیار ما بگذارد، موضوعی پیچیده، 
طولانی مدت و نیازمند منابع اعتباری 
گسترده خواهد بود، از این رو لااقل در 
شرایط فعلی، واردات بخشی از نیاز، 

گزینه های غیرقابل انکار است.
شریعتی در پاســخ به این سوال که 
چه عاملــی در فراینــد واردات کره 
تغییر کرده که موجب کم یاب شدن 
یا گران شــدن این محصول در بازار 
شــده، تصریح کرد: کره در ماه های 
ابتدایــی سیاســت ارزی جدید، ارز 
۴200 تومانــی دریافــت می کرد و 
پس از آن نیز برای مدتی ارز حمایتی 
گرفت اما در حال حاضــر این ارزها 
دیگر تخصیص پیدا نمی کند. احتمالا 
علت اصلی اتفاقات روزهای اخیر در 
بازار، افزایش هزینه ارزی در واردات 
این محصول است. وی با بیان اینکه 
برای برطرف کردن مشــکلات این 
حوزه باید نحــوه مدیریت ارزی این 
بازار در ماه های گذشته به شکل جزئی 
بررسی شود، اظهار کرد: وقتی ارز چند 
نرخی می شود امکان سواستفاده نیز 
به وجود می آید. اینکــه در ماه های 
گذشته چه افراد یا شرکت هایی برای 
کــره ارز ۴200 تومانی گرفتند، چه 
مقدار از این محصول را وارد کشــور 
کردند و در کجا توزیع شد، سوالاتی 

است که باید به آنها پاسخ داده شود. 
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افزایش قیمــت خودرو در 
حالی پیش می رود که گویا 
هیچ نظارتی بر بازار نیست، 
در حالیکه فروشــندگان 
دســت از فروش کشیده 
اند، قیمت هــا به گونه ای 
افسارگیسخته رو به افزایش 
است. در ســایت های فروش خودرو نیز 
قیمت ها لحظه ای رو به افزایش است و در 
هر تماسی قیمت ها متفاوت اعلام می شود 
و در آگهی ها از عنوان توافقی استفاده شده 
است، اما گویا بازار به سمت و سوی گرانی 
رو به حرکت اســت؛ در تمــاس با برخی 
آگهی هــا قیمت خــودرو 20۶ اس دی 
220 میلیون تومان، پراید ۱02 میلیون، 
پژو پارس سال ۱۸۵ میلیون تومان، پراید 
۱۳۱ حدود ۹۵ میلیون تومان، سمند ال 
ایکس ۱۷0 میلیون تومان، سمند سورن 
2۱2 میلیون تومان، پژو ۴0۵ با افزایش 
قیمت ۱۶۶ میلیون تومان، پژو پارس تویو 
۵ - 2۳0 میلیون تومــان، پژو 20۶ تیپ 
2 حدود ۱۸۵ میلیون تومــان، پژو 20۵ 

تیپ۵- 220 میلیون تومــان، رانا حدود 
۱۸۳ میلیون تومان و ... اعلام شد.

رئیس انجمن قطعه سازان استان اصفهان 
درباره دلایل افزایش افسار گسیخته قیمت 
خودرو، می گوید: افزایش قیمت خودرو 
تابعی از نوسانات قیمتی مواد اولیه است 
که آن نیز وابستگی شدیدی به نرخ ارز دارد 
و به طور قطع افزایش نرخ ارز بر بالارفتن 

قیمت خودرو تاثیرگذار است.
ابراهیم احمدی با تاکید بر اینکه نمی توان 
قیمت خودرو را دستوری کنترل کرد، مگر 
اینکه دولت، ما به التفاوت افزایش قیمت 
خودرو را پرداخت کند، توضیح می دهد: 
البته در این شرایط قیمت دونرخی در بازار 
خودرو ایجاد می شود، اما باید توجه داشت 
که طی چند ماه گذشته قیمت نهاده های 
تولید همچون ورق آلومینیوم و ... افزایش 
یافته که بر نوســان قمیتی خودرو بسیار 

اثرگذار بوده است.
وی با اشاره به اینکه خودروسازان ناچارند 
مواد اولیه مورد نیاز خــود را به روز تهیه 
کنند، تاکید می کند: هیچ خودروسازی با 
تیراژ بالا خودرو نمی تواند انبار محصولات 
اولیه داشته باشد و ناچار است نیاز خود به 

مواد اولیه اش را خریداری کند.
وی با اعتقاد بر اینکه قیمت خودرو افزایش 
نیافته بلکه پول کشــور بی ارزش شــده 
اســت، می گوید: اگرچه قیمت کارخانه 
ای یــک پراید پیش از ایــن ۳۸ میلیون 
تومان بود، اما در بازار ۹0 میلیون عرضه 

می شــد و یا قیمت کارخانه ای تیبا ۵0 
میلیون اســت که در بازار با رقمی بالای 
۱00 میلیون تومان عرضه می شود و به 
نوعی دلالان بازار خودرو را غبضه کرده اند 
و در این شرایط دولت نیز هیچ حمایتی از 

خودروساز نمی کند.
رئیــس انجمن قطعه ســازان اســتان 
اصفهان با بیان اینکه اگر به فرض واردات 
خودروهای خارجی آزاد باشــد، در این 
شرایط قیمت پایین ترین خودرو خارجی 
دست کم ۶00 میلیون تومان است، اضافه 
می کند: از مجمــوع 2۱ میلیون خودرو 
موجود در کشــور، ۱۶ میلیون خودرو در 
داخل تولید می شود در این شرایط نباید 
نسبت به صنعت خودروسازی داخل بی 

انصاف بود.
وی با بیان اینکه بی کیفیتی خودروهای 
داخلی را قبول نــدارم، تصریح می کند: 
شرایط قیمت و کیفیت خودروها نسبی 
است به عنوان مثال اگر بخواهیم مشابه 
خارجی پــژو پارس را خریــداری کنیم؛ 

ناچاریم یک میلیارد تومان هزینه کنیم.
وی با تاکید بر اینکه کیفیت خودروهای 
داخلی نســبت به قیمــت آن با یکدیگر 
همخوانــی دارند، می گوید: متاســفانه 
خودروهای داخلی به روز نشده اند و اگر 
پلتفرم آنها تغییر کرده بود، امروز شرایط 

خودروهای داخل بهتر بود.
به اعتقاد احمدی، صنعت خودروســازی 
موتور محرکه اقتصاد یک کشــور است و 

حتی نسبت به صنعت فولاد کشور شرایط 
بهتری دارد و نباید نسبت به آن بی انصاف 

باشیم.

   نرخ ارز عامل اصلی افزایش قیمت 
خودرو

رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو اصفهان 
نیز با اشاره به دلایل افزایش قیمت خودرو 
به ایسنا، می گوید: متاسفانه نرخ ارز عامل 
اصلی افزایش قیمت خودرو است و مصرف 
کننده ای کــه در این شــرایط خودرو را 
تحویل می گیرند به دلیل شــرایط بازار، 
اقدام به احتکار خودرو در پارکینگ های 

خود می کند.
حمیدرضا قندی با بیان اینکه خوشبختانه 
ایران خودرو تعهدات خود را به روز تحویل 
می دهد، اضافه می کند: البته سایپا از نیمه 
دوم سال ۹۸ هنوز تعهدات خود را تحویل 

نداده است. وی می گوید: در پی نوسانات 
شــدید نرخ ارز، بعــد از تعطیلات هفته 
گذشــته قیمت پراید حدود ۱0 میلیون 
تومان و محصولات ایران خودرو نیز بین ۱0 

تا 20 میلیون تومان افزایش قیمت یافت.
وی با تاکید بر اینکه افزایش قیمت خودرو 
دیگر حباب نیســت، توضیــح می دهد: 
متاسفانه امروز نوسانات شدید ارز، تمام 
بازارها از جمله لــوازم خانگی، کالاهای 
اساسی و .... را درگیر افزایش قیمت کرده 

است.

   بهبود کیفیت نسبت به افزایش 
قیمت آن نبود

رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو اصفهان 
درباره افزایش قیمت خودروهای داخلی در 
حالیکه در کیفیت آنها هیچ تغییری ایجاد 
نمی شــود، اظهار می کند: با وجودی که 

کیفیت خودرو نسبت به دو سال گذشته 
بهتر شده است، اما بهبود کیفیت نسبت به 

افزایش قیمت آن نبوده است.
وی مقصر کنونی افزایش قیمت خودرو 
را مردم مــی داند و می گویــد: اگر تمام 
خودروهایی که توسط مشتری وارد بازار 
و به دست مصرف کننده واقعی برسد دیگر 
شاهد افزایش قیمت خودرو و دلال بازی 
نخواهیم بود اما امروز بازار خودرو درگیر 

احتکار شده است.
قندی با تاکید بر اینکــه برخی اقدامات 
دســتوری برای ثبت نام خودرو همچون 
نداشتن سند و ثبت برای تنها یک شماره 
ملی و ... هیــچ تاثیری در بــازار خودرو 
و کنترل آن نداشــته اســت، می گوید: 
متاســفانه برخی اقدام به خرید کد ملی 
اقوام و آشنایان خود می کنند و در این فضا 

بازار خودرو متشنج می شود.

چرا قیمت ها یکباره منفجر شد؟ 

پرواز خودروها
اگرچه طی سه سال گذشته قیمت خودرو به طور افسار گسیخته 
رو به افزایش است، اما فعالان بازار خودرو این بار از قیمت های 
نجومی خودرو طی یک هفته گذشته به نوعی شوکه هستند 
و می گویند نوسانات نرخ ارز متهم اصلی این گرانی است، اما 
ضعف مدیریت این صنعت موجب شــده تا روز به روز قیمت 

خودروهای داخلی گران شود.

انرژی

چگونه قبض برق را رایگان کنیم؟
طرح برق امید با هدف فرهنگسازی و مدیریت مصرف از یک ماه و نیم دیگر اجرایی می شود و ۳0 میلیون 
نفر از مشترکان کم مصرف پرداخت هزینه برق معاف خواهند شد، حتی مشترکان پر مصرف نیز با انجام 

راهکارهایی می توانند از این مزیت بهره مند شوند.

وزارت نیرو در سه سال گذشته طرح های تشویقی مختلفی برای عبور از پیک بار اجرا کرده است، چرا که در تابستان 
مصرف برق افزایش بسیاری می یابد و نیروگاه ها با چالش های متعددی دست و  پنجه نرم می کنند. حتی ممکن است 
همچون سال ۱۳۹۷ خاموشی های برنامه ریزی شده نیز مهمان خانه ها شود. از این رو برای جلوگیری از این مساله و 
تامین برق  پایدار، وزارت نیرو فرهنگسازی را مهم دانسته و در سال های اخیر نیز برنامه هایی را برای آن در نظر گرفته که 

تازه ترین آن طرح برق امید است.
در حال حاضر ۳0 میلیون مشترک خانگی در کشور وجود دارد که در دو دسته »زیرالگو« و »بیش ازالگو« تقسیم بندی 
شده اند که برای هرکدام تعرفه خاصی تعریف شده است. در این بین ۸۵ درصد از مشترکان زیرالگو برق مصرف می کنند 
و تنها ۱۵ درصد بالاتر از الگوهای تعیین شده مصرف دارند، در طرح برق امید مشترکان زیرالگو هم به دو دسته خوش 

مصرف و کم مصرف تقسیم بندی می شوند.
۳0 میلیون نفر مشترک در طرح برق امید از تخفیف صد درصدی بهای برق بهره مند خواهند شد که حدود ۸ و نیم میلیون 

مشترک در این محدوده هستند و تا زمانی که کم مصرف باقی بمانند، از تخفیف صد درصدی بهره مند خواهند شد.
البته مشترکان خوش مصرف هم می توانند با رعایت نکاتی ساده، خود را به جرگه کم مصرف ها رسانده و از تخفیف صد 
درصدی بهای برق مصرفی بهره مند شوند چراکه تعرفه های برق پلکانی است و هرچه از میزان مصرف برق مشترکان 
کاسته شود، مزایای اقتصادی برای خانوارها دارد، به طور مثال اگر مشترکان ۱0 درصد مصرف برق خود را کم کنند، 
20 درصد از هزینه برقشان کم می شود و اگر 20 درصد مصرف را کاهش دهند، شاهد کاهش ۴0 درصدی هزینه برق 

مصرفی خواهند بود.

بدینوسیله  اداره تصفیه امور ورشکستگی اصفهان به قائم مقامی ا ز ورشکسته آقای اصغر بطلانی در نظر دارد، 67 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ 
منزل مسکونی با مشخصات زیر را از طریق مزایده به فروش برساند:

مشخصات: یک باب منزل مسکونی واقع  در خیابان نشاط، کوچه 23 ، کوچه هاشم بیک، بن بست فاز، پلاک 19/1
1( مساحت ملک یکصد و بیست و چهار متر و سی صدم متر مربع )124/30 متر مربع( می باشد. مشخصات ملک:  

2( ملک دارای سه طبقه ساخت می باشد. )طبقه منهای 60 و دو طبقه فوقانی به اضافه زیر زمین و انباری(    
3( دارای امتیازات آب و فاضلاب، برق و گاز    

4( ملک حدود 23/5 متر مربع اضافه ساخت دارد که هنوز جریمه ماده 100 شهرداری پرداخت نگردیده است.   
قیمت پایه مزایده: مبلغ 6.048.611.110 ریال )معادل ششصد و چهار میلیون و هشتصد و شصت و یک هزار و یکصد و یازده تومان( 

زمان مزایده: روز شنبه مورخ 1399/7/19 ساعت 10
مکان مزایده: اصفهان،خیابان چهار باغ بالا، ابتدای خیابان شهید نیکبخت، اداره تصفیه امور ورشکستگی قوه قضائیه 

شرایط مزایده:  1- فروش نقدی و اقساطی می باشد. )اقساط حداکثر ظرف مدت سه ماه از تاریخ مزایده خواهد بود.(
  IR110100004061012907670593 2- کلیه شرکت کنندگان در مزایده می بایست 5% از مبلغ مزایده را به حساب سپرده دادگستری اصفهان به شماره
نزد بانک ملی شعبه دادگستری اصفهان واریز و اصل فیش واریزی را همراه با درخواست شرکت در مزایده تا قبل از جلسه مزایده به اداره تصفیه 

ارائه نمایند.
3- پیشنهادات در ساعت 9 صبح روز مقرر بررسی خواهد شد. حضور پیشنهاد دهندگان در جلسه مزایده الزامی است و برنده کسی است که بالاترین 

قیمت را پیشنهاد دهد.
4- اداره تصفیه در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.

5- در صورتی که برنده مزایده در انقضای مهلت پرداخت از پرداخت ثمن مزایده خودداری نماید مسوول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید 
مزایده حاصل شود خواهد بود که بدوا از سپرده او استیفا و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد. 

6- هزینه های نشر آگهی مزایده بعهده برنده مزایده خواهد بود.
متقاضیان برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند به اداره تصفیه امور ورشکستگی اصفهان مراجعه نمایند.

تلفن: 031-36611086
امیریان - مستشار قضایی و رییس اداره تصفیه امور ورشکستگی اصفهان

آگهـی تجدیـد مزایـده
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

ضرورت به کارگیری استارت آپ ها برای حل مسائل اجتماعی
شریعتمداری، وزیر تعاون در نشستی چهار ساعته با مدیران و پژوهشگران موسسه عالی پژوهش تامین 

اجتماعی بر ضرورت به کارگیری استارت آپ ها برای حل مسائل اجتماعی تاکید کرد.
به گزارش وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، برای اولین بار نشست گفت و شنود چهار ساعته مدیران و 
پژوهشگران موسسه عالی پژوهش با محمدشریعتمداری وزیر تعاون، کار ورفاه اجتماعی برگزار و نتایج بیش 

از ۳۰ تحقیق در حوزه رفاه و تامین اجتماعی بررسی شد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی پس از استماع نتایج ارائه شده توسط محققان و پژوهشگران موسسه عالی پژوهش 

گفت: موسسه عالی همچون گذشته، باید آن دسته از مطالعات کاربردی را که مسئله مهم و روز وزارتخانه و سازمان 
تامین اجتماعی است، اجرا نماید و سپس حاصل این پژوهش مورد نیاز در فرآیند سیاستگذاری مورد استفاده قرار می گیرد.

وی ادامه داد: مردم اکنون نیاز دارند که به چالشها، نیازها و سوال هایشان پاسخ داده شود و بدون تردید با وجود پژوهشگران به ویژه جوانان، 
بن بستی برای پاسخگویی وجود ندارد و با تلاش و تمرکز بیشتر می توان مشکلات مردم را چاره کرد.

شریعتمداری گفت: انتظار داریم همان گونه که تاکنون موسسه عالی پژوهش تامین اجتماعی به مسائل روز جامعه نگاه کرده از این به بعد نیز، 
مسائل معطوف به مشکلات جامعه را واکاوی کند.

بسیاری از مهارت هایی که کسب 
می کنیم درواقع به همین شکل 

است. با این کار شما این امکان را 
در اختیار خواهید داشت تا چند 
فعالیت را به طور همزمان انجام 
دهید و با این کار در وقت خود 

صرفه  جویی کنید

،،
اقتصاد آنلاین

یادداشـــت

ISFAHAN
N E W S

در غیر این صورت به سرعت 
کیفیت کاری و توانایی شان 
برای مدیریت حــوزه های 
مختلف کاهش خواهد یافت. 
در ادامه برخی از مهم ترین 
تکنیک ها برای رفع خستگی 
ناشی از مدیریت چند کار در 
حوزه کارآفرینی مورد بررسی قرار خواهد 

گرفت.

   برنامه ریزی دقیق
مدیریت کارهای متعدد بدون برنامه ریزی 
دقیق امکان پذیر نیست. این امر در حوزه 
کارآفرینی اهمیت بسیار زیادی دارد. شما 
باید همیشه نسبت به برنامه ریزی دقیق 
برای رسیدگی به تمام کارهای در دسترس 
اقدام نمایید. در غیر این صورت همیشه با 
فقدان زمان کافی برای مدیریت امور مواجه 
خواهید شد. وقتی ما زمان کم می آوریم، 
اغلب روحیه مان را خواهیم باخت بنابراین 
شما باید همیشــه در تلاش برای بهبود 
وضعیت کســب و کارتان با برنامه ریزی 

دقیق باشید.
اگر در زمینه برنامــه ریزی برای مدیریت 
کسب و کار مشکل دارید، استفاده از اپ های 
ســاده و رایگان برنامه ریزی ایده جذابی 
خواهد بــود. در صورت ادامه مشــکلات، 
مشاوره با برخی از مربی های کسب و کار 
باید در دستور کار شما قرار گیرد. وقتی شما 
برای ماه های متمادی با شکست در برنامه 
ریزی مواجه می شوید، باید اقدام به بررسی 

دقیق تر وضعیت نمایید.

   ایجاد مرز مشخص میان زندگی 
حرفه ای و شخصی

اغلــب کارآفرینان مســائل کاری را وارد 
زندگی شخصی می کنند. این امر فضای 
زندگی شــخصی آنها را به شــدت نگران 
کننده خواهد کرد. شما در طول روز نیاز به 
رسیدگی به زندگی شخصی تان نیز دارید. 
کمتر کارآفرینی با وضعیت زندگی شخصی 
نامساعد توانایی جلب نظر مخاطب هدف را 
خواهد داشت. اگر شما در زمینه مدیریت 
کسب و کار زمان کم می آورید، باید ساعت 
های بیشتری را به کار اختصاص دهید، اما 
ادغام زندگی حرفه ای و شخصی هرگز ایده 

مناسبی نیست.
رسیدگی به زندگی شخصی نیازمند دست 
کم شش ساعت در طول روز است. شاید 
شما امکان کاهش این زمان به چهار ساعت 
را داشته باشــید، اما نکته مهم اختصاص 
تمام آن به مسائل شخصی است. اعضای 
خانواده نباید درگیر مشکلات کاری شما 
شــوند. بنابراین ایجاد مرزهای مشخص 
میان وضعیت حرفه ای و شخصی ضروری 

خواهد بود.

   ایجاد روندهای مشخص
رســیدگی به برخی از کارها با استفاده از 
روندهای مشخص بسیار ســاده خواهد 
بود. امروزه اغلب کارآفرینان برای مدیریت 
کارهای متعدد نیاز به تکنیک های مشخص 
دارند. این امر شامل ایجاد یا اخذ روندهای 
مشخص برای مدیریت ساده تر امور است. 
بهترین نمونه در این میان استفاده از نرم 
افزارهــای دارای هــوش مصنوعی برای 
مدیریت پشتیبانی از مشتریان است. این 
امر مدت زمان مورد نیاز برای رســیدگی 
به خدمات مشــتریان را به شدت کاهش 

خواهد داد.

   استراحت کردن در شبانه روز
برخی از کارآفرینان بــه طور یکپارچه در 
تلاش برای فعالیت کاری هستند. این امر 
ایده مناسبی برای بهبود وضعیت کسب 
و کار نیســت. بدن و قوای ذهنی انســان 
محدودیت خاصی دارد. شما هرگز توانایی 
کار مانند یک ماشــین یا روبات را ندارید 
بنابراین باید نســبت به اختصاص زمان 
مناسب برای استراحت شخصی اقدام کنید. 
در غیر این صورت به سرعت توانایی و انگیزه 
تان برای فعالیت در دنیای کسب و کار را از 

دست می دهید.

   توصیه هایی کاربردی برای مدیران
برخی کار ها به علت آنکه وقت گیر بوده و 
نمی توان به آسانی و با سرعت به آنان خاتمه 
داد، برای مدیریت آنها با مشــکل مواجه 
خواهید شــد. این امر خصوصا در مواقعی 
که باید چندین کار را به طور همزمان انجام 
دهید خود را نشان می دهد. در این گونه 
مواقع افراد معمولا با ســردرگمی زیادی 
مواجه خواهند شــد و همین عدم تمرکز 
لازم در نهایت منجر می شود تا هیچ کدام از 

برنامه ها به خوبی پیش نرود.
انجام چند کار ســخت و زمان بر به طور 
همزمان به نظر غیر ممکن می آید. با این 
حال ممکن اســت این اتفاق رخ دهد به 
همین خاطر لازم است با چگونگی مدیریت 
کار ها در این گونه مواقع آشنا باشید. در این 
صورت می توانید از هدر رفتن وقت خود 

جلوگیری کنید.

   ایده
نخســتین اقدام در این راســتا مشخص 
ساختن کار ها است. این امر به این معناست 
که شــما باید بدانید که هر یک از وظایف 
تان در کدام دسته )آســان و سخت( قرار 
خواهد گرفت. حال با مشــخص ساختن 
آن در گام بعد لازم اســت فعالیت هایی را 
که شباهت یکسان دارند در یک گروه قرار 
داده و به طور همزمــان انجام دهید. برای 
مثال انجام دو فعالیت شــنیداری به طور 

همزمان بسیار دشوار است با این حال می 
توانید ضمن آنکه به فایل صوتی خود گوش 
می دهید، مشغول مرتب سازی پوشه های 

خود شوید.
این یک مثال ساده برای درک بهتر موضوع 
است و لزومی ندارد که تنها در چنین موارد 
کوچکی مورد استفاده قرار گیرد، بلکه می 
توانید در هر حجــم کاری  از این راهکار 
استفاده کنید. با این حال فراموش نکنید 
که همواره باید وظایف خود را اولویت بندی 
کنید، در غیر این صــورت احتمال دارد با 
مشکل کمبود وقت مواجه شوید و نتوانید 
مدیریت خوبی روی زمان کاری خود داشته 

باشید.

جالب اســت بدانید آمارها نشان می دهد 
با انجــام چند فعالیت به طــور همزمان، 
توانایی هــای ذهن به طرز چشــمگیری 

افزایش خواهد یافت.

   آنچه در عمل باید انجام دهید
- برای انجام همزمــان چند فعالیت لازم 
است از مغز خود حداکثر استفاده را ببرید. 
در این راستا لازم است بدانید قسمت فوقانی 
مغز وظیفه مدیریت اعمال ارادی و قسمت 
تحتانی وظیفه مدیریت اعمال غیر ارادی را 
بر عهده دارد. بخش اول تنها می تواند یک 
عمل را پوشــش دهد در حالی که این امر 
برای بخش دوم متفــاوت بوده و می تواند 

همزمان چند فعالیت را مدیریت کند.
به همین خاطر یکی از شــیوه های موثر 
تبدیل کاری ارادی به غیر ارادی اســت. 
بسیاری از مهارت هایی که کسب می کنیم 
درواقع به همین شکل است. با این کار شما 
این امکان را در اختیار خواهید داشــت تا 
چند فعالیت را به طور همزمان انجام دهید 
و با این کار در وقت خود صرفه  جویی کنید. 
این اقدام باعث می شود تا بتوانید وظایف 
خود را در مدت زمان بسیار کمتری به پایان 
رسانده و با در اختیار داشتن زمان اضافه به 
فکر افزایش حجم کاری خود در راستای 

موفقیت بیشتر باشید.
- فعالیت هایی را که از شباهت بیشتری 

برخوردارند باهم انجام دهید.

- از ابزارهای خــود به بهترین نحو ممکن 
اســتفاده کنید. رایانه و اینترنت دو ابزار 
ارزشمند برای هر فردی است که می توانند 

انجام بسیاری از کار ها را ساده کنند.
- نظم کاری از خصوصیت هایی است که 
باعث  می شود تا بهتر بتوانید فعالیت ها را به 
طور همزمان انجام دهید. با ایجاد فایل هایی 
طبقه بندی شده براســاس نوع آن برای 
مثال فایل کار های نوشتاری، شنیداری، 
وقت گیر و...، ایــن امکان را خواهید یافت 
تا با بررســی دقیق هریــک، راهکارهای 
 مناســب بــرای انجــام همزمــان آنان

 را بیابید.
- از ابزار هــای یادآور زمــان در کار خود 
استفاده کنید. همواره ممکن است به قدری 
سرگرم کار خود شوید که به کلی زمان از 
دست تان خارج شــود. برای آنکه بتوانید 
مدیریت درســتی روی زمان خود داشته 
باشید لازم است نسبت به آن هوشیار باشید. 
این ابزار ها بهترین گزینه هستند که به شما 
یادآوری می کنند چه زمانی باید فعالیت 
را شــروع کنید و ظرف چه مدت به پایان 

رسانید.
به کمک این وسیله دیگر لازم نیست مدام 
زمان را چک کنید و با این کار حواس تان 
پرت شــود. هنگامی که چنــد فعالیت را 
همزمان انجام می دهید با انجام کاری دیگر، 
تنها تمرکز خود را از دست خواهید داد که 

بدون شک کارتان را سخت خواهد کرد.

چالش خستگی برای کارآفرینان چند کاره؛ 

یک سر و هزار سودا
فعالیت در دنیای کســب و کار همیشه راحت نیست. اغلب 
کارآفرینان در عمل برای مدیریت شرایط نیاز به فعالیت در 
حوزه های مختلف دارند. این امر برای کارآفرینان مســتقل 
شدیدتر است. اگر شما به تازگی برندتان را تاسیس کرده اید، 
به احتمال زیادی در اغلب حوزه ها به تنهایی مشغول فعالیت 
هستید. این امر شامل مدیریت کلی کسب و کار، رسیدگی 
به بخش بازاریابی و همچنین پشتیبانی امور مشتریان است. 
اغلب کارآفرینان در چنین شــرایطی با خستگی و ناامیدی 
زیادی مواجه می شوند بنابراین باید به دنبال راهکارهایی برای 

رفع خستگی باشند. 

برخی از کارآفرینان به 
طور یکپارچه در تلاش 

برای فعالیت کاری 
هستند. این امر ایده 
مناسبی برای بهبود 
وضعیت کسب و کار 
نیست. بدن و قوای 

ذهنی انسان محدودیت 
خاصی دارد. شما هرگز 

توانایی کار مانند یک 
ماشین یا روبات را 

ندارید

کارشناس بازار سرمایه:

تعادل بازار سهام 
نزدیک است

نادی قمی، کارشناس بازار سرمایه، 
ثبات شرایط در بازار سهام را منوط به 
کنترل و به ثبات رسیدن مهمترین 

نماگر اقتصاد یعنی تورم دانست.
ولی نادی قمی، اظهار داشت: ترکیب 
تورم و ناپایداری نماگرهای اقتصادی 
با فضای ترس حاکم بر بازار ســهام 
شرایطی را به وجود آورد که سرمایه 
گذاران تمایل قبلی به ماندن در بازار 
سهام نداشتند و با بروز رفتار هیجانی 

به دارایی خود آسیب زدند.
وی با بیان اینکه این رفتار هیجانی 
طی ماه های قبل در سمت تقاضای 
خرید بود، افزود: سرمایه گذاران بدون 
توجه به قدرت سودآوری شرکت ها 
و صرفا بر مبنای پتانســیل رشــد 
قیمت ها که عمدتا بر اساس شایعات 
رقم می خورد، اقدام به سرمایه گذاری 
می کردند. این کارشناس بازار سرمایه 
ادامه داد: شایعات مربوط به تجدید 
ارزیابی دارایــی ها باعث ایجاد صف 
های طولانی خرید برای شرکت هایی 
می شد که یا برنامه ای برای چنین 
اقدامی نداشــتند یا تجدید ارزیابی 
دارایی ها هیچ تاثیری بر جریان های 

نقدی عملیاتی آنها نداشت.
وی تصریح کرد: اصولا برای پذیرش 
تجدیــد ارزیابی دارایی هــا باید دو 
شــرط گذاشته می شــد،  نخست 
اینکــه تجدید ارزیابــی صرفا برای 
شــرکت های زیان ده قابل پذیرش 
است و دوم اینکه تجدید ارزیابی از 
محل دارایی های مالی امکان پذیر 
نیست. این موضوع می توانست توجه 
سرمایه گذاران را به عوامل بنیادی 
تعیین کننده قیمت سهام معطوف 
کند؛ عواملی که در حال حاضر نیز 
کمتر مورد توجه سهامداران هیجانی 
قــرار دارد. به گفته نــادی قمی، با 
توجه به افزایش قیمت دلار نیمایی 
و آزاد و افزایش قیمت های جهانی 
کامودیتی ها و فلزات و نیز ثبات نسبی 
نرخ سود سپرده ها، شرکت هایی که 
متاثر از این عوامل هستند می توانند 
سود مناسبی عاید سهامداران خود 
کنند. البته در این اوضاع نابسامان، 
قیمت سهام شــرکت های بنیادی 
نیز متاثر از احساسات و محرک های 
منفی اســت. این کارشــناس بازار 
سرمایه اظهار داشت: در حال حاضر 
بیش واکنشی به اخبار منفی و تغییر 
مقررات و برداشت غلط از اخبار مثبت 
رایج شده اســت؛ همانطور که طی 
ماه های گذشــته بیش واکنشی به 
اخبار مثبت رایج بــود. وی با بیان 
اینکه ثبات شــرایط در بازار سهام 
منوط به کنترل و به ثبات رســیدن 
مهمترین نماگر اقتصاد یعنی تورم 
است، خاطرنشان کرد: به هر حال، 
حمایت موثر مادی و معنوی دولت و 
حقوقی های بازار سهام در این شرایط 

می تواند مفید واقع شود.
نادی قمی ادامه داد: البته بازارگردانی 
و حمایت از سهام در درجه اول باید 
همسو با منطق اقتصادی باشد و نباید 
به نحوی باشد که صرفا شرایط خروج 
منابع از بازار فراهم آمده و باعث ایجاد 
تلاطم در سایر بازارها شود. همچنین 
اولویت نه لزوما ســهام شرکت های 
شاخص ساز بلکه شرکت های دارای 
بنیاد قوی )چه کوچک چه بزرگ( 
باشد. این کارشــناس بازار سرمایه 
تصریح کرد: باید در نظر داشت که 
دلیل اصلی رشد بازار طی ماه های 
قبل، سرازیر شدن پول حقیقی ها به 
بازار بوده است لذا با خروج پول از بازار 
یا عدم ورود پول جدید به بازار سهام 
شــاهد تلاطم در بازارهای موازی 

خواهیم بود.

بازار بورس
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

کدامیک برای استارت آپ ها بهتر است:

 انتخاب رهبر از درون تیم یا استخدام آن؟

»Joe Procopio« با بیش از ۲0 سال تجربه در تاسیس 
شرکت های کوچک و بزرگ معتقد است که پاسخ به این سوال 
برای هر استارت آپ متفاوت است و انتخاب هر یک از این دو 

روش مزایا و معایب خود را دارد.

   رهبری استارت آپ و معضل تعادل
تمام استارت آپ ها در یک نقطه با این معضل برخورد خواهند کرد که چگونه این کسب و کار با 
رشد سریع را بدون انداختن آن به خندق رکورد یا کوبیدنش به دیوار اشتباهات هدایت کنیم؟ 
Procopio بر اساس تجربه ای که در چنته دارد معتقد است فارغ از ابعاد استارت آپ باید 
بین داشتن تجربه و برخوردار بودن از انعطاف پذیری لازم برای پذیرش ایده های جدید، تعادل 
برقرار شود. شاید در نگاه اول این دو ویژگی منحصر به فرد تلقی شوند اما لزوما اینطور نیست.

   آشوب در ابتدای راه
معمولا در ابتدای راه شــکل گیری یک اســتارت آپ اعضای اولیه کســانی اند که مشتاق 

ایده هســتند. این هســته اولیه عمدتا یا از نظر جغرافیایی به مکان شــرکت 
نزدیک هســتند یا با بنیانگذاران ارتباط فامیلی و دوستی دارند. شاید این تیم 
با اشــتیاق بیشــتر و در ازای دســتمزد کمتری کار کنند اما طولی نمی کشد 
 که شــرکت نیاز به رشــد پیدا کرده و آشــوب و هــرج و مرج خود را نشــان

 می دهد.
هیچ فرمول مشــخصی وجود ندارد که بر اســاس آن بدانید چه کســانی باید 
استخدام شوند، کدامیک باید ترفیع پیدا کند و چه زمانی دست به اینکار بزنید اما 
دستورالعمل  هایی برای ساختار بندی شرکت بدون درست کردن پیچیدگی  های 

اضافه وجود دارد.

   انتخاب رهبر از درون تیم
از نظر Procopio تجربه کسی که یکسال درون تیم بوده، به اندازه سه سال افراد 
خارج از شرکت ارزش دارد. در صورتی که مثل بعضی از استارت آپ ها از همان اول 
نقش ها و سمت ها را با عناوینی مثل »مدیران اجرایی« )C-level( و معاون ارشد 

)VP-level( پر نکرده باشید، دستتان باز خواهد بود.
خود او ترجیح می دهد تا زمانی که اعضای تیم به حدود ۱۰ تا ۲۰ نرسیده این عناوین را به 
کسی اعطا نکند چرا که با گذشت زمان مشخص می شود کدام فرد شایسته دریافت چه عنوانی 
است؛ مثلا اگر اعضای گروه »نیما« را به عنوان رهبر پذیرفته اند، می توانید رسما او را به عنوان 

مدیرعامل برگزینید.
البته این روش هم همیشه جواب نمی دهد. اگر فرد مورد نظر آماده پذیرش مسئولیت ها نبوده 
و توان استفاده درست از اختیارات را نداشته باشد مشکل بزرگی به بار خواهد آمد. همیشه در 
نظر داشته باشید که یک مدیر اجرایی در نهایت باید توان هدایت ده ها و چه بسا صدها نفر با 

وظایف ویژگی های مختلف را داشته باشد.
اگر شــرکت به ســرعت در حــال رشــد اســت و باید هرچــه ســریعتر مدیــران را 
انتخاب کنید، رودربایســتی را کنار گذاشــته و شــفاف عمل کنید. از همان اول با افراد 
دربــاره انتظاراتی کــه در مقــام مدیــر از آنها داریــد صحبت کــرده و تاکیــد کنید 
 کــه در هر مرحلــه از رشــد بایــد صلاحیت خــود بــرای حفــظ موقعیــت را اثبات 

کنند.

   ارشدیت را با رهبری اشتباه نگیرید
این دقیقا مخالف آن چیزی اســت که در بالا گفتیم. یعنی لزوما یکســال تجربه حضور در 

استارت آپ چند برابر تجربه افراد بیرون از آن ارزش ندارد.
به ندرت تمامی هسته اولیه یک استارت آپ از رهبران شکل می گیرد و معمولا از ۱۰ تا ۲۰ نفر 
اولیه و حتی بنیانگذاران اصلی یک یا دو نفر رهبر، چند نفر مدیر میانی و بقیه هم زنبور کارگر 
هستند. از اینرو نباید تصور کنید صرف حضور در هسته اولیه راه اندازی کسب و کار بدین معنی 
است که فرد باید نقش رهبری داشته باشد. گماردن افراد فاقد صلاحیت در نقش مدیر و رهبر 
خیانت به خود آنهاست و در عوض باید با تشویق آنها به کسب مهارت های جدید بستری را 
برای رشدشان فراهم کرد. اگر هم می خواهید به این افراد پاداش دهید اینکار را با پاداش مادی 

یا سهم انجام دهید نه عنوانی که سزاوارش نیستند.

   همزمان تعداد زیادی رهبر استخدام نکنید
از قدیم گفته اند ۲ شیر در یک اقلیم نمی گنجند، حالا تصور کنید حضور تعداد زیادی کارشناس 
که خود را متخصص می دانند در یک استارت آپ می تواند چه فاجعه ای به بار آورد. برگزاری 
جلسات با حضور آنها می تواند به استدلال های ناتمام هر یک در مورد تجارب قبلی منجر شود 
و احتمالا در نهایت هرکدام ساز خود را خواهند زد. در صورتی که تعداد کارکنان استارت آپ 

کمتر از ۲۰  نفر است در هر دور استخدام به همکاری با یک نفر بسنده کنید.
حتی زمانی که دست به استخدام مدیران کارکشته می زنید آنها را با افرادی که سابقه زیادی در 
شرکت دارند همراه کنید. شاید این مدیران تجربه زیادی در چنته داشته باشند اما بدین شکل 

سریعتر و بهتر با چم و خم کسب و کار شما آشنا خواهند شد.

   استخدام رهبران رشد دهنده به جای بزرگان صنعت
از نظر این کارشــناس بهتر اســت به جای فردی که تنهــا در یک صنعت ســابقه دارد، 
افرادی را اســتخدام کنید که مهارت خود در رشد دادن اســتارت آپ  ها با حوزه  های کاری 
مختلف را ثابت کرده اند. در ثانی فراموش نکنید شــما به عنوان یک استارت آپ قرار است 
شرکت های با ساختار سنتی و ســابقه چندین را به چالش بکشــید نه اینکه روش آنها را 
 کپی  برداری کنید؛ از اینرو رهبرانی را استخدام کنید که آمادگی انجام اینکار و مهارت آنرا

 داشته باشند.

دیجیاتو
گــــــزارش

استارت آپ
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